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majetek). Jestliže by obec neupravovala (nenavyšovala) 
cenu za služby – vodné, stočné, odpady – pak by je mu-
sela více „dotovat“ a tím by nevytvářela úspory a rezer-
vy na investice. Pro rok 2024 tedy zastupitelstvo jedná 
o zvýšení vodného, stočného a poplatku za odpady zejm. 
o zvýšené náklady externích dodavatelů (odvozeno od 
míry inflace cca 10 %) nebo o změnu vyvolanou zvýše-
ním DPH ve vládním „konsolidačním balíčku veřejných 
financí“ (např. zvýšení DPH u služeb nakládání s odpady 
z  15 % na 21 %). Jde o obdobný přístup jako v  rodině, 
chceme-li si pořídit nové auto či opravit střechu, musíme 

si na to buď našetřit, nebo si vzít půjčku od banky, kterou 
pak musíme řádně splácet, aby se rodina nedostala v nejhorším 

případě do exekuce. I proto věřím, že pro tyto „nepopulární změny“ bude-
te mít alespoň trochu pochopení, protože jejich pozitivním důsledkem je 
možnost tvořit nové projekty a investice pro Vás, pro občany.

Projekty v obci se realizují zejm. díky pochopení a přímé, aktivní spolupráci 
s Vámi, občany, jako tomu bylo v listopadu 2023, kdy s pomocí spolků, 
dobrovolníků a odborných firem se podařilo dokončit v ulicích Jiráskova, 
Náměstí Petra Bezruče a při polních cestách v okolí obce výsadbu cca 
290 ks stromů. Náklady cca 2,2 mil. Kč mají být z většiny pokryty z dota-
ce od SFŽP ve výši cca 1,3 mil. Kč. Mnoho pozitivních ohlasů obyvatel na 
tyto aktivity jen dokazují, že snaha obce nerealizovat jen „tvrdé“ (stavební) 
projekty je relevantní a do budoucna prospěšná.

Dokladem dobré symbiózy obce, spolků a obyvatel v předvánočním čase 
je již tradiční obecní adventní jarmark a rozsvěcení vánočního stromku, 
který se konal v sobotu 3. 12. 2023 u Dělnického domu s programem pro 
každého. Za jeho přípravu a realizaci moc děkuji paní místostarostce Ve-
ronice Křičkové, technickému mistru Aleši Kouckému s kolektivem jeho 
spolupracovníků a mnoha spolkům, sponzorům a dobrovolníkům. Zimní 
atmosféra jarmarku byla náležitě podtržena čerstvou a vydatnou sněho-
vou pokrývkou. Tu se snažili s omezenými strojovými a kapacitními mož-
nostmi techničtí pracovníci obce odklidit, ale není možné být na všech 
místech v obci najednou, proto se omlouvám, pokud nebyly silnice ihned 
prohrnuty všude, kde bylo třeba. Obec nedisponuje velkým množstvím 
profesionální zimní „sněhové“ techniky, jelikož v podmínkách Polabské ní-
žiny, kdy napadne sníh jen málokdy, by bylo neefektivní takovou techniku 
pořizovat a udržovat. Do budoucna je připravována užší spolupráce s okol-
ními obcemi (např. Opolany, Veltruby) formou svazku a tzv. regionálních 
technických služeb, aby si obce vzájemně vypomáhaly a mohlo docházet 
ke sdílení techniky i pracovníků na řešení „kalamitních“ stavů. Obce by 
tak nemusely být závislé převážně na kapacitách externích dodavatelů 
či krajské správy a údržby silnic. Obdobný model spolupráce se řadu let 
uplatňuje i v  jiných částech České republiky, např. na Vysočině, na jižní 
Moravě, na Pardubicku.

Ač je před námi mnoho práce a úkolů, je také třeba odpočívat a věnovat se 
svým nejbližším. Proto Vám přeji, abyste o adventu a zejména o vánočních 
svátcích věnovali nejvíce času, úsměvů a pozitivní energie těm, které máte 
nejraději, abyste spolu mohli péct perníčky, poslouchat koledy, nebo jen 
seděli a sdíleli vzájemnou přítomnost.

Krásné prožití svátků vánočních  
a vše jen dobré v novém roce 2024 přeje  

Mgr. Pavel Drahovzal, 
starosta obce Velký Osek

Vážení spoluobčané, milí čtenáři, 

všude kolem nás můžeme vnímat atmosféru adventu, jed-
noho z nejkrásnějších období v roce. Někteří z nás se těší 
na hezké, milé i užitečné dárky pod vánočním stromečkem, 
někteří se kochají krásnými ozdobami, vánočními koledami 
nebo se oddávají pečení a ochutnávání vánočního cukroví. 
Ale snad všichni si uvědomujeme, že jde o čas, kdy bychom 
se měli na chvíli zastavit a nechat příjemnou pohodu a sou-
náležitost prostoupit do našich myslí a srdcí. A nejlepší je 
takový čas prožít ve společnosti svých blízkých a dobrých 
přátel. Bez toho by atmosféra Vánoc byla neúplná. Žádný, 
byť sebedražší nebo větší dárek totiž nemůže nahradit vřelá 
objetí, láskyplné pohledy či srdečné úsměvy. Je dobré si při-
pomenout vše dobré, co nás během roku potkalo a povznést se 
nad to horší a věřit, že bude lépe. Vždyť čas vánoční je dobou přání, víry 
a nových začátků. 

A s novým rokem 2024 přijde i nový začátek nové přístavby velkoosec-
ké mateřské školky, jejíž výstavba se zpozdila z důvodů prodlení dodávek 
na straně zhotovitele (stavební firmy). Tímto se velmi omlouvám všem 
rodičům, dětem i obyvatelům, že nebylo možné naplnit Vaše očekávání 
ohledně termínu otevření školky ještě před Vánoci. Bohužel nejen lhůty 
fyzického dokončení stavby, ale i lhůty administrativní (kolaudačního ří-
zení a následně povolení krajského úřadu o navýšení kapacity) posouvají 
termín otevření přístavby mateřské školky až na 15.  1. 2024. Velmi nás 
toto mrzí, ale věříme, že už vše proběhne bez větších zádrhelů a děti si 
skutečně budou moci nové části školky užít jako „opožděný“ vánoční dá-
rek. Předpokládá se slavnostní, veřejnosti přístupné otevření (termín bude 
uveřejněn v dostatečném předstihu), aby byl projekt za cca 40 mil. Kč 
i  v  souladu s  podmínkami poskytovatele evropské dotace z  programu 
IROP ve výši cca 31 mil. Kč prezentován široké veřejnosti.

Na rok 2024 připravujeme realizaci 2 velkých stavebních akcí, a těmi jsou 
rekonstrukce hasičské zbrojnice na ulici Revoluční a rekonstrukce chod-
níků s parkovacími stáními v ulici Palackého a Prokopa Holého (od hlavní 
silnice Revoluční přes železniční přejezd na Šanghaj až k  továrně AIS). 
Hasičárna se rekonstruuje z důvodu zajištění bezpečného a technicky vy-
hovujícího fungování velkoosecké jednotky požární ochrany kategorie III 
(JPO III), kterou obec musí dle zákona o požární ochraně zřizovat. Ná-
klady se předpokládají cca 21,5 mil. Kč, část kryje dotace od Minister-
stva vnitra ve výši 4,5 mil. Kč a od Středočeského kraje ve výši 3 mil. Kč. 
Na rekonstrukci chodníků a parkovacích stání v ulicích Palackého a Pro-
kopa Holého včetně veřejného osvětlení se náklad předpokládá kolem 
20,5 mil. Kč, evropská dotace IROP má krýt cca 13 mil. Kč, termín do-
končení v 1. polovině roku 2025.

Aby obec mohla realizovat výše uvedené investice, ale i jiné aktivity na 
zlepšení občanské vybavenosti a zajistit jejich financování, měla by dbát 
na dobré, nejlépe přebytkové provozní hospodaření. Je zřejmé, že nikomu 
se příliš nelíbí zejm. zvyšování poplatků za vodné, stočné nebo za odpady, 
avšak náklady na jejich stanovení (např. energie, materiál, externí služby 
a dodávky) rok od roku stoupají, aniž by to obec mohla nějak zásadně ovliv-
nit. A pokud má i nadále obec investovat do prospěšných projektů (např. 
rekonstrukce silnic a chodníků, modernizace sportovního areálu, revitali-
zace minerálního pramene, přestavba Dělnického domu aj.), tak kromě 
evropských, státních či krajských dotací nebo investičních úvěrů (obdoba 
hypotéky) musí být obec schopna vytvořit prostředky (rezervy, úspory) 
na spolu/financování těchto projektů. A  toho lze dosáhnout mj. i  pře-
bytkovým provozním hospodařením (pokud by obec nechtěla prodávat 

ZPRÁVY Z RADNICE 
ANEB CO JE NOVÉHO V OBCI

Zastupitelstvo obce

Zasedání zastupitelstva se konají vždy na obecním úřadě obce Velký Osek a jsou oznámena 7 dní před jejich konáním včetně návrhu programu 
zasedání, a to na úřední desce před obecním úřadem, na webových stránkách obce www.velky-osek.cz a na obecních vývěskách po obci. Každé 
zasedání zastupitelstva je veřejné, pracovní, k jednotlivým bodům programu se může vést diskuse, kdokoliv z veřejnosti, občanů má právo vystou-
pit a přednést svůj podnět či postřeh, můžete se tak vyjadřovat k dění v obci přímo osobně. Není-li níže podrobně popsáno dění ze zastupitelstva 
obce, je možné se seznámit se zápisy z jeho zasedání na obecním úřadě nebo na webu obce.

A) Zastupitelstvo obce

Zasedání zastupitelstva dne 7. 11. 2023 
se v nové přístavbě mateřské školky 
nekonalo, jelikož nastalo prodlení 
v dokončení stavby na straně zhotovitele. 
Zastupitelstvo tak zasedalo nakonec 
dne 28. 11. 2023 na obecním úřadě 
a zejména:
a) rozhodlo o převodu bytů v obecním bytovém 

domě č.p. 777 (bývalý Špejchar) na současné 
nájemníky (uživatele), kteří byli zároveň dle 
smluv uzavřených již před 20 lety i budoucí-
mi kupujícími a kupní cenu řádně splatili;

b) rozhodlo o odkupu pozemků (včetně bu-
dov) st.p.č. 78, st.p.č. 137, p.č. 876/38 a p.č 
876/39 v  areálu žel. stanice Velký Osek 
(naproti sokolovně) za kupní cenu ve výši 

490  000 Kč (tj. 1  282,7 Kč/m2) z  důvodu 
strategické polohy pro zřízení buď parkovi-
ště, nebo jiné občanské vybavenosti (např. 
zabezpečené kolostavy);

c) upravilo své rozhodnutí ze září 2023 o spo-
lupráci se spol. ČEZ na projektu přemístění 
stávajícího nadzemního vysokého elektrické-
ho napětí vedoucí přes pole a fotbalové hři-
ště do nové podzemní kabelové trasy podél 
silnice Volárenská a Prokopa Holého tak, že 
cena věcného břemene bude dána aplikací 
E-břemena a kupní cena za pozemek pod 
trafostanicí v severozápadním rohu fotbalo-
vého hřiště bude 500 Kč/m2, jelikož jinak by 
ČEZ pro nevýhodnost tuto stavbu vyřadil ze 
seznamu svých záměrů, čímž by byl zabloko-
ván další rozvoj sportovního areálu z důvodu 

dodržování podmínek ochranného pásma 
stávajícího nadzemního elektrického vysoké-
ho napětí;

d) zadalo provedení inventarizace majetku za 
rok 2023 a zřídilo k tomuto účelu 6-člennou 
inventarizační komisi;

e) vzalo na vědomí výsledky dílčího krajského 
přezkumu hospodaření obce za rok 2023, 
kde došlo k nedostatkům zejm. v oblasti for-
mální informovanosti (návrh rozpočtu obce 
na rok 2023 byl sejmut z úřední desky, aniž 
by byl vyvěšen schválený rozpočet na rok 
2023) a v oblasti vedení účetnictví (nepráv-
ně vedený stav dlouhodobých pohledávek 
a závazků), které jsou napravitelné a nemají 
zásadní vliv do faktického hospodaření obce.

Zasněžená ulice Velkého OsekaHasičárna před rekonstrukcí
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SKO svoz směsného komunálního odpadu

BRO svoz biologicky rozložitelného odpadu

X neprobíhá žádný svoz

26. prosince 2023 poslední svoz v roce 2023 směsný komunální odpad

7. ledna 2025 první svoz v roce 2025 směsný komunální odpad

7. dubna 2024 jarní svoz nebezpečný odpad 2024 –  
neděle, obecní dvůr 9-11.30 hod.

3. listopadu 2024 podzimní svoz nebezpečný odpad 2024 –  
neděle, obecní dvůr 9-11.30 hod.

Rada obce v souladu se zákonem o obcích č. 128/2000 Sb. zasedá neveřejně jedenkrát za cca 2 – 3 týdny dle potřeby a aktuálnosti projed-
návaných záležitostí. Je zodpovědná za naplňování usnesení a priorit určených zastupitelstvem. Rada se na každém zasedání zabývá přípravou 
a realizací projektů (např. rozšíření MŠ, rekonstrukce hasičárny, rekonstrukce ulic Kpt. Jaroše, Prokopa Holého a Palackého aj.) a provozními 
záležitostmi (např. nakládání s odpady, provozování technického dvora, kanalizace, vodovod, veřejné osvětlení, fungování obecní policie aj.). 
Zápisy ze zasedání rady jsou průběžně uveřejňovány na webu obce nebo mohou být zpřístupněny na obecním úřadě.

B) Rada obce

Na zasedání dne 23. 10. 2023 rada zejm.:
a) řešila negativní připomínky společnosti 

ČEZ k  přípravě překládky kabelu v  ulici 
Volárenská a Prokopa Holého dle usnesení 
zastupitelstva ze dne 5. 9. 2023;

b) souhlasila s  přijetím překlenovacího úvě-
ru ve výši 23 mil. Kč na úrok max. 7,5 % 
k  úhradě nové přístavby MŠ, který bude 
následně uhrazen z dotace ve výši cca 
31 mil. Kč přijaté v 1. čtvrtletí roku 2024;

Na zasedání dne 6. 11. 2023 rada zejm.:
a) uznala připomínky společnosti ČEZ k pří-

pravě překládky kabelu vysokého napě-
tí v  ulici Volárenská a Prokopa Holého 
a  doporučila zastupitelstvu upravit jeho 
usnesení zastupitelstva ze dne 5. 9. 2023 
(viz výše);

b) rozhodla po veřejném výběrovém řízení 
o zhotoviteli rekonstrukce požární zbroj-
nice, kterým je společnost Polabská sta-
vební CZ, s.r.o., sídlem Oseček, za cenu 
15 815 815,88 Kč bez DPH;

c) souhlasila s  poskytnutí příspěvku ve výši 
cca 170 tis. kč v roce 2024 na rozšířenou 
dopravní obslužnost obce Velký Osek ve 
prospěch společnosti Integrovaná doprava 
Středočeského kraje, jejímž zřizovatelem 
je Středočeský kraj; díky tomuto budou 
i  nadále v  obci zastavovat spěšné vlaky 
Ústí nad Labem – Kolín;

Na zasedání dne 20. 11. 2023 rada zejm.:
a) projednala podmínky na 3.  kolo výbě-

ru dodavatele užitkových elektromoibilů 
za cca 2,5 mil. Kč z  dotace SFŽP ve výši 

1,3, mil. Kč poté, co obdržela obec sdělení 
poskytovatele dotace, že je možné soutě-
žit až do března 2024;

b) projednala průběh realizace projektů na  
výsadbu zeleně v  intravilánu a extravilánu 
obce;

c) vyjádřila znepokojení nad stavem realizace 
nové přístavby mateřské školky, kdy zho-
tovitel je ve zpoždění s  dokončením díla, 
za což mu bude vyměřena smluvní pokuta 
0,2 % z ceny díla (cca 28 mil. Kč);

d) projednala stav přípravy rozpočtu na rok 
2024 a program zasedání zastupitelstva 
dne 12. 12. 2023;

Třída v nové přístavbě mateřské školkyRampa pro bezbariérový přístup do nové přístavby MŠ

Polní cesta od věžového vodojemuBudovy v žel. stanici Velký Osek k odkupu od ČD

 

PF 2024
S blížícím se koncem roku 2023 
FK Viktorie Velký Osek, z.s. 

by Vám chtěla popřát klidné prožití vánočních 
svátků v kruhu Vaší nejbližší rodiny a přátel. 

Naším sportovcům přejeme pod stromeček dárky, 
které jim vykouzlí úsměv na tváři.

Všem našim fanouškům, 
sponzorům, soupeřům  

a ostatním přejeme v roce 
2024 zdraví, štěstí, 

pohodu, spoustu šťastných 
chvil a nezapomenutelných 
aktivit a zážitků nejen  

ze sportu...

MĚSÍC DEN SVOZ

Leden

2 X
9 SKO
16 BRO
23 SKO
30 X

Únor

6 SKO
13 BRO
20 SKO
27 X

Březen

5 SKO
12 BRO
19 SKO
26 X

Duben

2 SKO
9 BRO
16 SKO
23 BRO

Květen

7 SKO
14 BRO
21 SKO
23 BRO
28 SKO

Červen

4 BRO
11 SKO
18 BRO
25 SKO

MĚSÍC DEN SVOZ

Červenec

2 BRO
9 SKO
16 BRO
23 SKO
30 BRO

Srpen

6 SKO
13 BRO
20 SKO
27 BRO

Září

3 SKO
10 BRO
17 SKO
24 BRO

Říjen

1 SKO
8 BRO
15 SKO
22 BRO
29 SKO

Listopad

5 BRO
12 SKO
19 BRO
26 SKO

Prosinec

3 X
10 SKO
17 BRO
24 SKO
31 X

2025
Leden

7 SKO

HARMONOGRAM SVOZU ODPADŮ V ROCE 2024



NÁVRH - ROZPOČET OBCE VELKÝ OSEK NA ROK 2024
ROZPOČET OBCE VELKÝ OSEK – PŘÍJMY V KČ
Paragraf Název Schv. rozp. 2023 Plnění 10/2023 Návrh rozp. 2024 Příjmy předpokládané na rok 2024

000 Daňové příjmy a transfery 62 350 000 50 945 082,49 113 000 000,00

sdílené daně 48 mil. Kč, poplatek odpady 2,5 mil. Kč,
daň z nemov. 7 mil. Kč, odvody hazard, ZPF 0,6 mil. Kč
dotace MVČR, Stř. kraj, SFŽP, IROP 54 mil. Kč
přísp. st. správa 0,9 mil. Kč

103 Lesní hospodářství 100 000,00 44 920,00 65 000,00 prodej dřeva z obecních lesů
211 Záležitosti těžebního průmyslu a energetiky 300 000,00 170 871,97 250 000,00 poplatky z dobývacího prostoru na písek
214 Vnitřní obchod, služby a cestovní ruch 30 000,00 35 000,00 45 000,00 prodej na obecním úřadě
231 Pitná voda 2 500 000,00 2 642 835,60 3 000 000,00 spoluúčast + vodné v sam. provozování vodovodu obcí
232 Odvádění a čištění odpadních vod 7 000 000,00 6 913 631,41 7 500 000,00 spoluúčast + stočné v sam. provozování kanalizace obcí
331 Kultura 20 000,00 6 743,00 10 000,00 půjčovné v knihovně
339 Ostatní činnosti v záležit. kultury, církví a sdělovacích prostř. 150 000,00 112 345,00 150 000,00 nájemné Dělnický dům
361 Rozvoj bydlení a bytové hospodářství 250 000,00 224 443,74 150 000,00 nájemné, stočné a vodné v obec. bytech 777
363 Komunální služby a územní rozvoj 70 000,00 55 902,00 65 000,00 nájemné za hroby
372 Nakládání s odpady 700 000,00 606 019,58 700 000,00 příspěvek na třídění odpadů
374 Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň 200 000,00 152 611,17 175 000,00 dary a platby na zeleň
435 Služby sociální péče 70 000,00 41 700,00 60 000,00 platby za pečovatelské služby
531 Bezpečnost a veřejný pořádek 300 000,00 41 100,00 50 000,00 pokuty
551 Požární ochrana 100 000,00 70 632,50 100 000,00 dary a příspěvky na činnost JPO III Hasiči Velký Osek
611 Zastupitelstva krajů 30 000,00  ---  --- st. příspěvek na volby
617 Regionální a místní správa 650 000,00 365 676,38 450 000,00 nájemné mob. operátoři, věc.břemena
631 Obecné příjmy a výdaje z finančních operací 180 000,00 337 346,19 350 000,00 úroky z účtů a termin. vkladů
633 Převody vlastním fondům v rozp. územní rovině  --- 45 636 470,52  --- převody mezi účty

Třída 8 Financování z cizích zdrojů  ---  ---  --- investiční úvěry
Přebytky minulých let 12 000 000  --- 20 000 000,00 čerpání vlastní fin. rezervy

 CELKEM PŘÍJMY 87 000 000 108 403 331,55 146 120 000,00
Třída 8 bez převodů vlastním fondům 62 766 861,03

UVAŽOVANÉ PŘÍJMY ROZPOČTU OBCE VELKÝ OSEK V ROCE 2024 Z NĚKTERÝCH SDÍLENÝCH DANÍ 
A POPLATKŮ NA PARAGRAFU 000 - DAŇOVÉ PŘÍJMY A TRANSFERY

0000 1111 Daň z příjmů fyz.osob ze záv.činnosti a funkčních požitků 7 500 000,00
0000 1112 Daň z příjmů fyz.osob ze sam.výděl.činnosti 500 000,00
0000 1113 Daň z příjmů fyz.osob vybírané srážkou podle zvláštní sazby daně 1 500 000,00
0000 1121 Daň z příjmů právnických osob 12 500 000,00
0000 1122 Daň z příjmů právnických osob za obce 1 000 000,00
0000 1211 Daň z přidané hodnoty 25 000 000,00

0000 1340 Poplatek za odpady 2 500 000,00
0000 1341 Poplatek ze psů 50 000,00
0000 1361 Správní poplatky 30 000,00
0000 1511 Daň z nemovitých věcí 7 000 000,00
ostatní poplatky - vynětí ze zem.půd.fondu,zábor veř.prostranství, hazardní hry 600 000,00

ROZPOČET OBCE VELKÝ OSEK - VÝDAJE V KČ
Paragraf Název Schv. rozp. 2023 Plnění 10/2023 Návrh rozp. 2024 Činnosti a projekty předpokládané na rok 2024

103 Lesní hospodářství 200 000,00 31 534,00 400 000,00 údržba lesa

221 Pozemní komunikace 3 000 000,00 1 833 667,83 22 500 000,00
údržba a obnova silnic, chodníků a dešť. kanalizace
rekonstr. chodníků Palackého, Prok. Holého 
20,5 mil. Kč (dotace IROP 13 mil. Kč)

231 Pitná voda 4 250 000,00 3 231 391,40 4 000 000,00 provozování vodovodu obcí, demolice vodojemu 1 mil. Kč
232 Odvádění a čištění odpadních vod 8 000 000,00 6 132 652,99 7 500 000,00 provozování kanalizace obcí

311 Předškolní a základní vzdělávání 12 000 000,00 14 921 907,62 48 500 000,00

provoz ZŠ 4,3 mil. Kč, provoz MŠ 2,4 mil. Kč, TV a hřiště spolky 0,3 mil. Kč

úprava zahrady MŠ 2 mil. Kč, proplacení výstavby MŠ 38 mil. Kč

oprava schodiště vchod ZŠ 0,5 mil. Kč, oprava škol. družiny 0,3 mil. Kč

2. část opravy soc. zařízení u tělocvič. ZŠ 0,5 mil. č. 
oprava sklepa ZŠ 0,2 mil. Kč,

331 Kultura 850 000,00 577 569,69 750 000,00 provoz a úpravy obecní knihovny, obecní zpravodaj Osečan
333 Činnost registr.církví a nábož.společností 850 000,00 715 793,50 550 000,00 spoluúčast obce na opravě a údržbě kostela (odvodnění)
334 Sdělovací prostředky 12 000,00 10 849,31 15 000,00 provoz obecního rozhlasu
339 Ost. činnosti v záležit. kultury, církví a sděl. prostř. 600 000,00 224 864,57 800 000,00 provoz a výměna oken Děln. domu 650 tis. Kč, dary seniorům a občánkům
341 Ostatní sportovní činnosti 1 250 000,00 1 366 966,81 1 100 000,00 provoz a údržba sportovišť  1 mil. Kč, sportovní akce
342 Ostatní zájmová činnost a rekreace 1 500 000,00 1 114 000,00 750 000,00 podpora spolkům 600 tis. Kč, kulturní akce
361 Bytové hospodářství 150 000,00 51 665,99 15 000,00 provoz obecních bytů 777

363 Komunální služby a územní rozvoj 7 500 000,00 3 685 127,39 6 500 000,00
projekt veř. osvětlení Náměstí P. Bezruče 1 mil. Kč
projekt užitkové elektromobily 2,5 mil. Kč (dotace SFŽP 1,3 mil. Kč)
provoz, údržba a rozvoj veř. osvětlení a hřbitova

372 Nakládání s odpady 5 000 000,00 4 323 790,97 5 250 000,00 svoz odpadů NYKOS

374 Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň 5 200 000,00 4 792 300,97 5 500 000,00
proplacení projektu zeleň v extravilánu 2 mil. Kč (dotace SFŽP 1,1 mil. Kč)
údržba veř. zeleně a prostranství

435 Služby sociální péče 1 000 000,00 684 670,82 665 000,00 sociál. služby, příprava rekonstrukce DPS č.p. 558
527 Krizové řízení 20 000,00 19 396,30 25 000,00 revize hladinoměru a srážkoměru
531 Bezpečnost a veřejný pořádek 2 500 000,00 1 888 342,57 2 500 000,00 provoz obecní policie (3 strážníci) a kamerového systému

551 Požární ochrana 17 500 000,00 519 253,80 22 500 000,00
projekt rekonstr. hasičárny 21,5 mil. Kč (dotace MV, Stř.kraj 7,5 mil. Kč)
provoz JPO III Hasiči Velký Osek

611 Zastupitelské orgány 2 250 000,00 2 203 068,00 2 500 000,00 zastupitelstvo, rada, výbory, volby

617 Regionální a místní správa 9 468 000,00 13 146 219,02 10 000 000,00 provoz OÚ-matrika, účetnictví, správa poplatků, 
služby, odvody LPF, věc. břemena

6171 5901 - Nespecifikované rezervy 2 968 000,00 0,00 2 500 000,00

622 Humanitární pomoc zahraniční přímá 100 000,00 0,00  --- humanitární pomoc pro řešení situace zahraničních uprchlíků
631 Obecné příjmy a výdaje z finančních operací 300 000,00 235 818,03 300 000,00 úroky
633 Převody vlastním fondům v rozp. územní úrovně  --- 45 636 470,52  --- převody mezi účty obce
639 Ostatní finanční operace 250 000,00 -28 606,00 250 000,00 odvod DPPO za hosp.činnost kanalizace,vodovod
640 Ostatní činnosti - finanční vypořádání minulých let  --- 9 400,00  --- vratky a sankce od státu

Třída 8 Financování 3 250 000,00  ---- 3 250 000,00 splácení inv.úvěrů ČSOB a SFŽP na kanalizaci a vodovod

Přebytky minulých let  ---  ----  --- tvorba vlastní fin. rezervy

 CELKEM VÝDAJE 87 000 000,00 107 328 116,10 146 120 000,00
bez převodů vlastním fondům 61 691 645,58
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Věřím, že Vás zajímá dění v obci, a proto se Vás o něm snažím informovat. Pokud není v Osečanu uvedeno vše, co Vás zajímá, nebo se chcete 
dovědět o dění v obci více, pak neváhejte a podívejte se na webové stránky obce www.velky-osek.cz nebo přijďte na obecní úřad. Rovněž 
můžete napsat na mail starosta@velky-osek.cz nebo zavolat na mobilní telefon 724 180 039. Snažím se ve spolupráci se zastupitelstvem, radou, 
místostarostkou obce a pracovníky obecního úřadu řešit Vaše podněty a nápady, jsou-li prospěšné občanům. Velmi si vážím pochopení a podpory 
každého, jelikož je důležitá jak při běžném provozu obce, tak i při realizaci řady projektů je zcela nepostradatelná. Budu se těšit na setkání s Vámi 
na obecním úřadě nebo kdekoliv v ulicích Velkého Oseka. Přeji všem krásně strávené svátky vánoční v  kruhu svých blízkých, pevné zdraví 
a mnoho splněných přání nejen pod stromečkem ale i v roce 2024.

Mgr. Pavel Drahovzal, 
starosta obce

Závěr

Návrh rozpočtu byl zveřejněn na konci listopa-
du 2023 a je koncipován jako vyrovnaný (příjmy 
= výdaje ve výši 146,12 mil. Kč) s  pomocí čerpání 
rezervy 20 mil. Kč naspořené z  minulých let díky 
přebytkům provozního hospodaření obce viz níže. 
O rozpočtu na rok 2024 rozhoduje zastupitelstvo 
obce dne 12. 12. 2023.
Na příjmové stránce rozpočtu je kromě dotací 
na realizované projekty cca 54  mil. Kč (viz výše 
nebo níže) základem příjem ze sdílených daní dle 
„vládního konsolidačního balíčku“ cca 48 mil. Kč, 
poplatek za odpady 2,5  mil.  Kč (předpoklad zvý-
šení z  900  Kč/občan na 1  000  Kč/občan), vodné 
a stočné (v součtu cca 10,5 mil. Kč) a daň z nemo-
vitostí ve výši cca 7 mil. Kč.
Návrh rozpočtu obsahuje na výdajové stránce řadu 
významnějších položek na provoz či investici:

a) provozování vodovodu 4 mil. Kč (z 80  % kry-
to z  výběru vodného, kdy se očekává zvýšení 
vodného o 5 % ze 41,17 Kč/m3 bez DPH na 
43,23 Kč/m3 bez DPH);

b) provozování kanalizace 7,5 mil. Kč (z 80 % kry-
to z  výběru stočného, kdy se očekává zvýšení 
stočného o 7 % ze 73,98 Kč/m3 bez DPH na 
79,16 Kč/m3 bez DPH);

c) provozní příspěvek základní školy ve výši 
4,3 mil. Kč;

d) provozní příspěvek mateřské školky ve výši 
2,4 mil. Kč;

e) přímá finanční podpora pro spolky v obci ve výši 
600 tis. Kč, o níž se bude rozhodovat pro jed-
notlivé spolky v 1. čtvrtletí 2024;

f) rekonstrukce chodníků s  parkovacími stá-
ními v  ulici Palackého a Prokopa Holého za 

cca 20,5  mil. Kč, z  toho dotace IROP cca 
13 mil. Kč;

g) úprava zahrady MŠ po dokončení přístavby ve 
výši kolem 2 mil. Kč z rozpočtu obce;

h) instalace nového veřejného osvětlení v ulici Ná-
městí Petra Bezruče za cca 1 mil. Kč z rozpočtu 
obce;

i) správa a údržba sportovních a dětských hřišť cca 
1 mil. Kč; 

j) pořízení užitkových elektromobilů za cca 2,5 mil. 
Kč, z tohoto dotace SFŽP cca 1,3 mil. Kč;

k) rekonstrukce hasičárny za 21,5 mil. Kč, z tohoto 
dotace MVČR 4,5 mil. Kč a Středočeského kra-
je 3 mil. Kč;

l) splácení investičních úvěrů ČSOB a SFŽP na 
kanalizaci (2014 – 2016) a vodovod (2018 – 
2020) ve výši 3,25 mil. Kč.

ROZPOČET OBCE NA ROK 2024
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SLOVO MÍSTOSTAROSTKY

Osecký  
adventní jarmark
Již po sedmé jsme v neděli 3. 12. 
ve spolupráci s obcí pořádali 
adventní jarmark, který se stává 
tradicí naší obce. 

Letos byl inovovaný o koncert Dechového 
souboru Základní umělecké školy v Kolíně, 
který se konal na sále Dělnického 
domu. Překvapením pro mnohé bylo 
pořízení nového vybavení - židle a stoly. 
Pro návštěvníky koncertu bylo připraveno 
zdarma malé občerstvení. I přes chladnější 
až mrazivé počasí jsme mohli být venku 
před Dělnickým domem. Letos jsme 
připravili pro návštěvníky překvapení - 
slámový betlém, který byl ozdobou 
vánočního stromu. Horkým svařákem, 
hruškou, sladkým či slaným občerstvením 
nás potěšila Osecká Naděje o.p.s. 
a Velkoosecký KRTEK, který vařil dobrou 
kávu i při koncertu na sále. Opět své 
výrobky prodávali jak osečtí či přespolní 
obyvatelé, tak místní spolky, a také 
FOKUS Mladá Boleslav z.s. Skautský 
oddíl Rejnoci, se pěkně postaral o program 
pro malé návštěvníky. Sokolové si pro nás 
letos připravili palačinky jako z Chorvatska. 
A k tomu nás zahřála jejich horká čokoláda. 

Po celou dobu jarmarku nám hrály koledy 
a umocnily tak kouzlo začátku adventu. 
V pět hodin se rozsvítil vánoční strom 
a Osecký skřivánek nás krásnými koledami 
přenesl na příchod adventu. Poté, v rámci 
inovací, jsme se přesunuli na sál, kde nám 
VO divadlo zahrálo Čertovskou pohádku. 
A malé diváky navnadilo na příchod 
Mikuláše, Čerta a Anděla. 

Doufáme, že jarmark vám příjemně přispěl 
k předvánoční atmosféře, a že jste si ho 
užili, tak jako my. 

Na závěr bych ještě chtěla poděkovat 
všem spolkům, prodejcům, technickému 
mistrovi Alešovi Koutskému a jeho týmu, 
obecní strážníkům, provozovatelům 
restaurace Dělnický dům, společnostem 
Zahradní centrum PARKON s.r.o., 
CHOCOLAND a. s. a lidem, kteří tak 
přispěli k příjemné adventní atmosféře 
a doufám, že se všichni ve zdraví sejdeme 
příští rok. 

Přeji vám všem požehnané Vánoce 
a v novém roce vše dobré. 

Za Výbor pro sport a spolupráci se spolky   
Mgr. Veronika Křičková DiS. 

Místostarostka obce Velký Osek

Velkoosecké fotbalové hřiště bylo v  letech 
2007 – 2011 součástí projektu „Rychlobruslař-
ské haly pro Martinu Sáblíkovou“. Pro fotbalové 
hřiště to mělo velmi negativní následky v  jeho 
dlouhodobé stagnaci a nevyjasněným majetko-
vým poměrům. Celé fotbalové hřiště a pozemek 
mezi fotbalovým hřištěm a ulicí Volárenská se 
stalo vkladem obce do Velkoosecké sportovní, 
a.s. Tato společnost se zadlužovala projektová-
ním rychlobruslařské haly bez zajištění investora 
do projektové přípravy a výstavby a nemohlo to 
dopadnout jinak než špatně. Společnost se ocit-
la v dluzích a trvalo několik let, než se obci poda-
řilo fotbalového hřiště získat zpět do vlastnictví. 
Nyní je fotbalové hřiště pronajímáno obcí Vik-
torii za symbolickou 1 korunu s tím, že Viktorie 
se zjednodušeně řečeno stará o provoz a  obec 
o investice.

Po získání hřiště do vlastnictví byla Martinem 
Tázlerem z  obecního úřadu zpracována Studie 
využitelnosti (2020) návrhy umístění jednotli-
vých sportovišť:

https://www.velky-osek.cz/obec-
197/investice-uzemni-rozvoj-a-

-plan-rozvoje-sportu/investice/
probihajici-projekty/sportovni-

-areal/

Od znovu získání fotbalového hřiště do majetku 
obce proběhly tyto investice: revitalizace studny 
a investice do závlahy hřiště, oplocení fotbalo-
vého hřiště a nová parkovací stání, oprava soci-
álního zařízení, výsadba stromů, nové kontejne-
rové kabiny pro žáky a workoutové hřiště. Tyto 
investice jsou až na výjimky z prostředků obce, 
větší rozvojové a dotační záměry jsou blokovány 
vedením vysokého napětí ČEZu. Na některých 
investicích se podílí formou brigád i fotbalisté, 
čímž dochází k finanční úspoře prostředků obce 
a pozitivní synergii mezi spolky a obcí. 

Plány s rozvojem hřiště však máme samozřejmě 
větší, ale odvíjí se to především od získání dotací 
a spoluprací se společností ČEZ na přeložce vy-
sokého napětí.

V prvé řadě je třeba rekonstruovat stávající ob-
jekt fotbalových kabin s novou přístavbou kabin 
pro žáky. Zde se pohybujeme ve vyšších mil. Kč 
a vše bude již záležet na získání dotace. Souběž-
ně bychom rádi vybudovali nové tréninkové fot-
balové hřiště s umělým povrchem.

Fotbalové hřiště však není jen pro fotbalisty, ale 
i pro širokou veřejnost, mládež a sportovce. 

Chceme vybudovat multifunkční hřiště podob-
né tomu u základní školy. Velmi oblíbený mezi 
dětmi je i pumptrack, čili zpevněná dráha pro 

kola, koloběžky a jiná vozítka plná „vln“ a zatá-
ček. Pumptrack je plánován v  místě dnešního 
lesíku u železnice, který je však veden v územ-
ním plánu jako sportoviště. Na hřišti je možné 
vybudovat i hřiště na pétanque, lezeckou stěnu 
či lanové centrum a dětské hřiště. 

V  každém případě bude následně nutné vybu-
dovat osvětlení, obslužné komunikace a zajistit 
správce areálu včetně rezervačního systému.

Okolí fotbalového hřiště je převážně v majetku 
obce s funkcí lesa. Vzhledem k budoucímu růs-
tu zástavby se o tomto prostoru musí uvažovat 
jako o lese s  rekreační funkcí. Chceme v  bu-
doucnu vylepšit lesní cesty a vybudovat značené 
i neznačené stezky pro rekreační a sportovní 
účely. Ostatně jedna část výsadby zeleně a ob-
novy polních cest v extravilánu vede od nového 
vodojemu do obecního lesa za fotbalové hřiště. 
V plánu je i cyklostezka od železničního přejezdu 
na Volárnu, která bude navazovat na cyklistickou 
trasu na Sány, jež je už kousek (800 m) od fot-
balového hřiště. Průchodnost území za železnič-
ní tratí usnadní výhledově snesení železniční trati 
tzv. hradeckého oblouku (cca 2033) po vybudo-
vání tzv. Libické spojky. 

Přeji Vám klidné prožití vánočních svátků.
RNDr. Jakub Munzar,  

radní

OČIMA RADNÍHO 
díl 4.

Velkoosecké fotbalové hřiště a projekty obce
V dalším pokračování o projektech obce a jejich vývoji bych vám chtěl přiblížit dění na fotbalovém hřišti a jeho okolí. 
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Rekonstrukce ulice 
Kapitána Jaroše 
Finální podobu ulice, kterou obci doporučil 
výbor na základě průzkumu mezi obyvateli 
ulice, jsme pro vás zpracovali formou vizua-
lizace. Podél východní strany vede chodník, 
západní stranu tvoří souvislý parkovací pás. 
Podařilo se zahrnout většinu návrhů na dílčí 
úpravy a věříme, že rekonstrukce proběhne 
ve shodě s návrhem v blízké době. Chceme 
poděkovat všem obyvatelů z ulice, kteří se 
aktivně na rozhodování podíleli, za jejich čas 
i vstřícnost v jednání a těšíme se, že obdob-
ným postupem budeme moci pracovat i na 
dalších projektech.

VÝBOR ÚZEMNÍHO ROZVOJE A DOPRAVY ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ

Výsadba v intravilánu obce – 
ul. Jiráskova, ul. Kpt. Jaroše a ul. Zahradní

Dne 4. 11. 2023 v dopoledních hodinách pod 
záštitou obce za pomocí občanů a jednotlivých 
spolků, kdy zejména musím poděkovat Soko-
lům, Fotbalistům, Hasičům a Rejnokům za hoj-
nou účast a odvedenou práci, pod odborným 
dohledem p. Kalaše z PARKONu proběhla vý-
sadba celkem 47 ks dřevin, v celkové hodnotě 
cca 250.000 Kč, přičemž dotace SFŽP do-
sáhla hodnoty cca 90 %. Tento projekt navázal 

na projekt rekonstrukce ul. Jiráskovy jež byla 
realizována v letech předešlých.

V  ul. Jiráskově bylo vysazeno 25 ks dřezovce 
trojtrnného v beztrnné formě. Jedná se o dřevi-
nu, jenž lze připodobnit k akátu. V ul. Kpt. Jaro-
še v úseku od ul. Jiráskovy po náměstí P. Bezru-
če došlo k výsadbě 8 ks hlohů. A v ul. Zahradní 
byla vysázena směs jabloní a hrušní v celkovém 
počtu 14 ks. Zde byly voleny plodonosné formy.

Na závěr dovolte mi, abych ještě jedno poděko-
val všem účastníkům za dobře odvedenou práci, 
obci a obecním zaměstnancům za přípravu sá-
zecích jam a zajištění technické podpory a spol. 
PARKON s.r.o., za odborný dohled a dodávku 
sadebního materiálu.

Ing. Svatopluk Čech 
Radní obce Velký Osek gesce životního 

prostředí

Developerská výstavba na Šanghaji
Plánovaná výstavba pod fotbalovým hři-
štěm má obsahovat velké množství zele-
ně, což je podpořeno i územním plánem. 
Developer navrhl plochy zeleně přemís-
tit a  svůj projekt se rozhodl přepracovat. 

Okolo oblasti měl zůstat pruh veřejné 
zeleně v šíři 30 metrů. Nyní je na výbo-
rech a zastupitelích, abychom se dohodli, 
kam až chceme ve změně (zúžení pruhu 
zeleně) ustoupit, co v  této oblasti bude-

me chtít realizovat a co budeme požado-
vat jako protislužbu. Mezi návrhy se může 
objevit například velké dětské volnočaso-
vé hřiště, propojovací stezky, místa pro 
volnočasové aktivity a relax.

Přípravy rekonstrukce knihovny, Dělnického domu  
a domova s pečovatelskou službou
Zatím úspěšně probíhá spolupráce 
s  ČVUT na návrhu možné rekonstruk-
ce stávající knihovny. Na přelomu ledna 
a února by mělo být hotovo a poté začne-
me diskutovat, jakou strategii rekonstruk-
ce zvolíme.
Dále jsme dostali za úkol rozhodnout 
o  změně v  projektu rekonstrukce Děl-
nického domu. Cílem je snížit finanční 

nákladnost původního projektu, podpořit 
multifunkčnost objektu, případně navrh-
nout etapizaci.

Dále se budeme zabývat rekonstrukcí do-
mova s  pečovatelskou službou. Podařilo 
se nám přesvědčit obec, že tento objekt 
není třeba prodávat a  navrhli přestavbu 
na byty různé velikosti. V  rámci výboru 

doporučíme vhodné řešení včetně mož-
ností financování této přestavby.

Piště, volejte, setkávejme se. 
uzemnirozvoj@velky-osek.cz 
jakub.stary-velky.osek@email.cz

Krásný den, 
Ing. Jakub Starý 

SPOLEČNĚ PRO OBEC
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Obnova původních polních cest – výsadba v extravilánu obce Odpady 
K 30. 11. 2023 obec realizovala z dotačního ti-
tulu SFŽP v celkové hodnotě cca 1,9 mil. Kč, kdy 
titul pokrývá cca 60 % nákladů, výsadbu celkem 
226 ks stromů (133 ovocných a 93 listnatých) 
v  extravilánu obce. Současně došlo k  obnově 
dvou původních polních cest a ošetření lipové 
aleje ke zdymadlům, kdy jednotlivé práce pro-
vedla firma Chameleos s.r.o.

Od nového věžového vodojemu k lesu byla pro-
vedena výsadba jednostranné švestkovo – oře-
šákové aleje podle stávající polní cesty. Dále byl 
vysazen “remízek třešní ptačích“ podle cesty 
k motokrosu. Došlo k prořezání, ošetření a do-
sadbě stávající lipové aleje ke zdymadlům, kdy 
další dřeviny byly dosazeny ostrůvkovitě v  ce-
lém úseku komunikace od písníku po chatovou 
osadu Labe. Dále došlo k výsadbě dřevin u pís-
níku, zde jde o směs ovocných a neplodících 
dřevin. Dosadba byla provedena i podél cesty  
k Okrouhlíku, zde jde o směs lip, javorů a dubů.

Dále byly obnoveny dvě původní polní cesty. 
První je cesta od písníku k Tonici, kde došlo k vý-
sadbě lip a ovocných dřevin. Druhou je polní ces-
ta od vodního zdroje směrem k Veltrubům, kdy 
tato cesta vyúsťuje na cyklostezce u  Veltrub-
ského písníku, zde byly vysazeny jednostranně 
hrušně, třešně a javory. Polní cesty byly utuženy 
a jejich povrch byl oset travní směsí. Zde si do-
volím drobné upozornění pro případné výletníky, 
tyto cesty jsou sice zhutněny, ale plně pochozí 
budou až v průběhu příštího roku po vzejití a za-
pojení travního pokryvu. Bohužel původní cesta 
mezi vodním zdrojem a cyklostezkou ve směru 
na Veltruby byla v tomto roce zemědělci rozorá-
na, tedy vzhledem k tomu, že obecní cesta není 
ještě zcela pochozí a původní cesta již neexistuje 
je tato spojnice v současnosti obtížně průchozí.

Zde si dovolím jen lehce zabrousit do historie, 
viz. přiložená ortofoto mapa z roku 1954 a 1974. 
Ortofoto mapa z  roku 1954 zachycuje stav 
krajiny v  tomto roce, zejména je vidět mozai-
kovitost polí, které byly složeny z  jednotlivých 
menších políček, a krajina (pole) byla velice růz-
norodá. Současně jsou patrné jednotlivé polní 
cesty, kterých bylo podstatně více nežli dnes 
a je patrné, že na poli u budoucího písníku se 
nacházelo i několik sadů. Tato struktura za mi-
nulého režimu postupně zanikla, polní cesty byly 
rozorány a políčka spojeny ve velké půdní bloky 
v rámci kolektivizace, zestátnění atd. Právě dnes 
je snaha alespoň o částečný návrat k  původní 
formě krajiny, která byla rozmanitější a  prů-
chodnější, kdy obsahovala řadu remízů, mezí, 
sadů, luk, alejí atd., kdy takováto krajina plnila 
nejenom funkci produkce potravin, technických 
plodin a krmiv (tedy zejména ekonomické hle-
disko) ale i funkce mimoprodukční, funkci kraji-
notvornou, půdoochrannou, vodohospodářskou 

ve smyslu zadržení vody v krajině atd. Ortofoto 
mapa z  roku 1974 pak zachycuje vznik a těžbu 
písníku, současně jsou lépe vidět dva sady, nic-
méně nelze si nevšimnout, že mozaikovitost již 
téměř vymizela.

V  současnosti obec řeší určité “názorové“ ne-
shody se zde hospodařícími zemědělskými sub-
jekty, zejména ve smyslu zachování a přetrvání 
vysazené zeleně vs. zajištění nerušeného a ne-
omezeného hospodaření na jednotlivých lánech. 

Závěrem mi dovolte, abych využil těchto po-
sledních pár řádků a popřál všem lidem dobré 
vůle, smíru a spokojenosti v roce nadcházejícím, 
současně bych rád poděkoval všem, kteří se po-
dílejí na údržbě obce a to jak v rovině soukromé, 
například posečením trávy před domem atd. tak 
v rovině pracovní, tedy zejména zaměstnancům 
obce na všech postech ale i vedení, jakožto i li-
dem činným ve výborech a zastupitelstvu, opo-
menout nemohu ani jednotlivé spolky a uskupení, 
jenž se na rozvoji obce podílejí nemalou měrou. 

S přáním klidných a nerušených svátků 
Ing. Svatopluk Čech 

Radní obce Velký Osek  
gesce životního prostředí

Blíží se konec roku a s tím spojená doba bilancování a očekávání, co přinese ten 
příští… Ze všech stran slyšíme, co vše se v novém roce zdraží, za co si připlatíme… 
Díky „Vládnímu konsolidačnímu balíčku 2024“ si sáhneme do peněženek hlou-
běji téměř u všeho. 
Nejinak to bude i u odpadů. Mění se sazba DPH z 15 na 21 %. Svozové společnos-
ti promítají zvýšené náklady do celkových cen za služby.
Dle aktuální výše nákladů cca 4,3 mil. Kč na odpadové hospodářství (plast, pa-
pír, sklo, bioodpad, velkoobjemové odpady, směsné odpady, nebezpečné odpady, 
elektroodpady, jedlé oleje, textil) za rok 2023, po odečtení příjmů z příspěvku za 
třídění odpadů od spol. EKO-KOM a provozovatelů zpětného odběru vyslouži-
lých výrobků (elektro), cca 0,6 mil. Kč a dle avizovaného zvýšení cen v odpado-
vém hospodářství o cca 11 % pro rok 2024 dojde k navýšení poplatku za odpady 
oproti roku 2023 o 100Kč na osobu, tedy na 1 000Kč/os./rok. Pro čtyřčlennou 
domácnost se cena zvýší o 400 korun, což představuje cca 1,10 Kč za den. Je tře-
ba si uvědomit, že i nadále bude obec doplácet na 1 obyvatele 750 Kč, neboť 
rozdíl mezi vybranými poplatky a skutečnými náklady je téměř 2 mil. korun.
Obec může žádat o takzvanou „třídící slevu“, ale to pouze v případě, že v před-
chozím roce vytřídila ze směsného komunálního odpadu 50 % využitelných, 
recyklovatelných odpadů. Množství „zbytkového“ odpadu, na který je možné 
uplatnit slevu se pro letošní rok počítá ze stavu obyvatel k 1. 1. 2023 podle ČSÚ 
a nezahrnují se „rekreační objekty“, tedy 2 605 obyv. × 0,17 t zbytkového odpa-
du na 1 obyv. v t, tj. 442,85 t.
Množství odpadu na 1 obyv. v tunách je dáno příl. 12, zák. č. 541/2020 Sb., záko-
na o odpadech a jaké bude pro příští roky je uvedeno v tabulce níže.
Pro rok 2023 si může obec Velký Osek uplatnit slevu na 446,94 t (počítáno na 
stav obyvatel k 1. 1. 2022, tj. 2 483) odpadů (do tohoto množství se započítávají 
pouze odpady směsný komunální, objemný odpad, uliční smetky a odpad z košů 
a tržišť ).
V praxi to znamená, že pro tyto druhy odpadu je snížen poplatek o 300 Kč na 

tunu. Pokud toto množství během roku vy-
čerpáme, budeme platit za odpady nad toto 
množství plnou cenu, která je téměř 2 000 Kč 
za tunu odpadu, který skončí na skládce. 
Nechci nic zakřiknout, ale v  letošním roce 
máme k  30. 11. 2023 vyčerpáno 358,01 t za 
směsný komunální odpad, tedy odpad z popel-
nic. Lze tedy odhadovat, že bychom s příznivější 
cenou mohli vydržet do konce roku. K dnešní-
mu dni nemám přesný údaj za objemný odpad 
ze sběrného dvora, ale jeho množství se pohy-
buje cca 100-150 t za rok. Množství odpadů, 
pro uplatnění třídící slevy mohlo být nastaveno 
na 46,94 t. Tady bylo množství vyčerpáno již 
v měsíci dubnu. 
O tom jak se poplatek za odpady bude vyvíjet do budoucna, záleží na nás všech. 
Jak moc budeme třídit a přemýšlet, kam odpad správně odložit. Zda do obecního 
dvora povezu starý nábytek vcelku nebo ho již rozeberu před cestou do dvora 
a ušetřím tím práci technickým pracovníkům a také místo v kontejneru na odpad.
Provozní doba obecního dvora je pondělí a středa od 13.00 do 17.00 hod., 
od dubna do září každou neděli a od října do března každou první neděli v měsíci 
od 9.00 do 11.30 hod. Vjezd do obecního dvora je nově posunut od původního 
vjezdu ve směru na Kolín.
Na tomto místě bych chtěla poděkovat všem technickým pracovníkům obce 
a hlavně technickému mistrovi panu Aleši Kouckému za práci a úpravu prostředí 
dvora a nelehkou práci v ulicích obce. DÍKY!
A vám všem přeji klidné a pohodové svátky, setkání se všemi, které máte rádi, 
pevné zdraví v nadcházejícím roce. „A ať se zase potkáváme nejen u barevných 
kontejnerů!“
DĚKUJEME, ŽE TŘÍDÍTE! 

Ilona Tučímová,  
zastupitelka, Výbor ŽP

ZE SLUŽEBNÍ KNIHY OBECNÍ POLICIE
 Vyživovací povinnost vůči svým dě-
tem si po svém vysvětloval cizinec, 
který pravidelně poté, co jeho man-
želka dostala dávky státní sociální 
pomoci, rodinu navštívil a prostředky, 
které mají sloužit na udržení jeho rodi-
ny nad vodou, ženě odebral za účelem 
nákupu vodky a  tabáku. Protože se 
jeho ženě tento přístup nezamlouval, 
rozhodla se bránit, ale byla manželem 
napadena i se sousedkou, která jí při-
šla na pomoc. Na opilého agresora ale 
nestačily. Když muž odešel, zavolaly 
ženy o pomoc hlídku vykonávajícím 
strážníkům obecní policie. Násilník 
byl dostižen na nádraží, kde byl zpa-
cifikován, omezen na osobní svobodě 
a předán Policii České republiky.

 Hlídka obecní policie přijala od ob-
čanů oznámení, že neopatrný řidič 
nákladního vozidla totálně zničil sloup 
veřejného osvětlení a z místa nehody 
odjel. Hlídka na místě zjistila skuteč-
ný stav věci, místo zajistila a  předala 
k opravě pracovníkům technických 
služeb. Hlídka z kamerového systému 
zjistila čas nehody, registrační značku 
vozidla a podobu řidiče, který si po 
nehodě „lízal rány“ pod jedním z ka-
merových bodů, kde provizorně opra-

voval poškození na vozidle lepící pás-
kou. Od provozovatele vozidla bylo 
zjištěno, který z jeho zaměstnanců 
byl tak šikovný a celé to bylo ve for-
mě úředního záznamu předáno Policii 
České republiky. Řidič, krom vysoké 
pokuty, si na nějaký čas odpočine od 
volantu.

 Agresivita a bezohlednost se bohužel 
neprojevuje jen na silnicích mezi ři-
diči motorových vozidel, ale i na cy-
klostezkách, kde si někteří sportovci 
myslí, že cyklostezky patří jenom jim. 
Tak se i stalo na cyklostezce směrem 
na Libici nad Cidlinou, kde poklidný 
výlet manželského páru výrazně na-
rušil právě výše zmiňovaný cyklospor-
tovec. Ženu svojí bezohlednou jízdou 
srazil z kola, způsobil jí těžké zranění 
a  místo pomoci s nadávkami odjel. 
Případ převzala Policie České republi-
ky, které hlídka obecní policie poskyt-
la součinnost ve formě kamerových 
záznamů zmiňovaného výtečníka, aby 
bylo možné jej odhalit a řádně postih-
nout za jeho jednání.

 Hlídka obecní policie byla přivolána 
k případu muže, který, kráčející po 
kolejích, vykřikoval, že chce spáchat 
sebevraždu. Protože nebylo možné 

se s mužem domluvit, pravděpodobně 
díky vlivu návykových látek, které uží-
val, byla na místo přivolána speciální 
jednotka PČR, která muže zpacifiko-
vala a zajistila.

 Pohledem na monitor kamerového 
systému zjistila hlídka obecní policie, 
že na veřejném prostranství skupinka 
mladých, kteří vystoupili z  motoro-
vého vozidla si na víku zavazadlového 
prostoru ubalila cigaretu ve tvaru jeh-
lanu v podivně průsvitném papírku. 
Na místě se o cigárko podělili a i po 
příjezdu hlídky bylo z všudypřítomné-
ho odéru jasné, že se o tabák rozhodně 
nejednalo. Nicméně všichni tvrdili, že 
u sebe nemají žádné návykové látky. 
Hlídka tedy přítomné vyzvala, aby se 
z místa nevzdalovali a vyčkali na pří-
jezd hlídky PČR, které bude záležitost 
postoupena pro podezření z neopráv-
něného držení návykových látek. Pří-
tomní podezřelí raději vyndali na víko 
zavazadlového prostoru svého vozidla 
své zásoby „trávy“. Po převážení bylo 
zjištěno, že se jedná o množství, jehož 
držení je možné postihnout na místě 
pokutou. Tak se i stalo, a protože po-
kuta byla větší než malá, lze předpo-
kládat, že minimálně tito lidé si v ten 

moment uvědomili, že v naší obci jim 
tráva kvést rozhodně nebude.

 Vzhledem k tomu, že se neodvratně 
blíží Vánoční svátky, lidé ztrácejí tak 
trošku ostražitost a zaneprázdněni 
tím, čím udělat svým blízkým radost, 
spadnou do nejedné pasti, které na 
nás celoročně, ale před Vánocemi 
s  dvojnásobnou intenzitou, připravují 
šmejdi, chtějíc se obohatit na úkor 
jiných. Pozor tedy na kapesní zlodě-
je, ale především na „supervýhod-
né“ nabídky zboží na splátky nebo 
možnost astronomických výdělků 
při investování do různých energe-
tických společností. Může to mít 
opravdu fatální následky nejen pro 
jednotlivce, ale i pro jeho nejbližší. 

 Strážníkům obecní policie ve 
Velkém Oseku se od měsíce 
listopadu 2023 dovoláte 
výhradně na telefonní  
číslo +420 606 821 182. 

Strážníci Obecní policie Velký Osek 
Vám všem přejí co nejklidnější 

prožití vánočních svátků, úspěšné 
vykročení do nového roku a hodně 

zdraví, štěstí a pohody.

!

Množství „ zbytkového“ odpadu na 1 obyvatele, na který bude možné uplatnit slevu až do r. 2029

rok 2021 2022 2023 2024 2025 2026 2027 2028 2029

mn. v t/obyv. 0,2 0,19 0,18 0,17 0,16 0,15 0,14 0,13 0,12

Modrý kontejner – 
ulice Klímova, 16. 11. 2023

Polní cesta u Okrouhlíku

Od písníku k Tonici

Dosadba aleje ke zdymadlům
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V neděli 29. října 2023 od 13 hodin Výbor pro sport 
a spolupráci se spolky obce Velký Osek ve spoluprá-
ci s obcí Velký Osek uspořádal akci Drakiáda Velký 
Osek 2023 ve sportovním areálu FK Viktorie Velký 
Osek. Pořadatelství se tentokrát ujali dva velkoosecké 
fotbalové spolky FK Viktorie Velký Osek a Fotbalová 
škola Velký Osek. Těmto spolkům zdatně sekundovali 
další velkoosecké spolky, konkrétně Baryba Baseball 
Velký Osek, Rejnoci Velký Osek a SDH Velký Osek. 

Program této odpolední akce byl rozmanitý a nikdo se 
nemohl nudit, každý si v něm našel to své. Konkrétně 
se jednalo o soutěže a hry pro děti po celé odpoledne 
od FK Viktorie Velký Osek, Fotbalové školy Velký 
Osek, Baryba Baseball Velký Osek a Rejnoci Velký 
Osek, dále o pouštění draků se soutěží o nejlepšího 
letce, dlabání dýní se soutěží o nejhezčí dýni, malová-
ní na obličej pro děti, opékání buřtů, zakoupení draků 
na místě a prohlídka hasičského auta včetně obsluhy 
od HZS Velký Osek. 

Po celé odpoledne byla v  provozu klubovna/restau-
race na hřišti, která zajistila občerstvení pro všechny 
přítomné. K dispozici po celou dobu konání této akce 
bylo pro každé dítě do 18 let točená limonáda a buřt 
k  opékání ZDARMA. Točenou limonádu a buřt na 
opékání dodala obec Velký Osek, za což patří velký 
dík především místostarostce paní Mgr. Veronice 
Křičkové a starostovi panu Mgr. Pavlu Drahovzalovi. 

Dále mohlo každé dítě, které si nepřineslo svého lé-

tacího draka získat tohoto draka ZDARMA. Za tuto 
skutečnost bych chtěl velmi poděkovat společnosti 
RAINER velkoobchod, s.r.o. - Barvissimo Velký 
Osek, která nám tyto létací draky poskytla v 50 ku-
sech ZDARMA jako sponzorský dar. 

Účast na této akci byla více jak výborná, protože jsme 
rozdali okolo 100 kusů buřtů na opékání a natočili více 
jak 150 limonád. Počasí nám přálo, takže draci létali 
velmi vysoko, nikdo nezmokl a oheň na buřty krásně 
hořel. Porota neměla vůbec snadné úlohy, přesto se 
jí podařilo vybrat ty nejlepší a rozdalo se mnoho cen 
dětem a jejich doprovodům za nejlepší letce a také za 
nejhezčí dýně.

Poděkovat taky musím dorostencům naší FK Viktorie 
Velký Osek, kteří se zúčastnili této akce v rolích po-
řadatelů. Jmenovitě se jednalo o: Kryštofa Šimánka, 
Matěje Pospíšila, Damira Soboslaie, Jakuba Melicha-
ra a Jana Košku. Klukům patří také velké poděkování, 
protože bez jejich pomoci, především u jednotlivých 
stanovišť by akce nebyla takto dobře zorganizovaná. 
Je fajn vědět, že se mohu na kluky z dorostu spoleh-
nout. Ještě jednou jim jménem FK Viktorie Velký 
Osek děkuji.

Věřím, že se akce líbila věřím také, že se na stejném 
místě potkáme u stejné příležitosti i v roce příštím.

Roman Semenec,  
předseda Výboru pro sport a spolupráci se spolky

VÝBOR PRO SPORT A SPOLUPRÁCI SE SPOLKY

Drakiáda Velký Osek 2023
SPOLEČNĚ PRO OBEC společně s Vámi
již přes rok našich 7 zastupite-
lů pravidelně hájí a prosazuje 
vaše zájmy, a to nejen na pra-
videlných zasedáních zastupi-
telstva, ale i na výborech a ve 
svém volném čase.

Obec pro občany

 Pravidelně pořizujeme a zve-
řejňujeme záznamy ze zasedání 
zastupitelstva na svoje vlastní 
náklady i odpovědnost: 
youtube.com/@velky-osek

 Na budoucí zasedání zastupi-
telstva vás zveme na našem 
Facebooku, kde také infor-
mujeme o průběhu zasedání 
a stručně shrnujeme, co jsme 
odsouhlasili: 
facebook.com/spolecne.pro.obec

 Hlídáme, aby byly včas uve-
řejňovány zápisy ze zasedání 
zastupitelstva a rady. Zažádali 
jsme o sdílení informací o pro-
gramu rady v předstihu, tak 
abychom se na rozhodování 
v obci mohli podílet co 
nejdříve.

 Podpořili jsme výstavbu 
rozšíření mateřské školky 
a pomohli k výběru zhotovitele. 
Bohužel nám výběrové řízení 
zdržela odvolání a následně ne-
shody mezi hydrogeologickým 
posudkem a skutečným sta-
vem. Tím se posunul začátek 
stavby a předpokládaný konec 
se posunul do zimních měsíců, 
což způsobilo další zdržení, ne-
boť stavební konstrukce v zimě 
vysychají pomaleji a techno-
logický proces tak vyžaduje 
více času. Přesto se snažíme 
dostavbu urychlit, aby se po 
novém roce první žáčci mohli 
do nové školky nastěhovat.

Snížení nákladů,  
zvýšení efektivity

 Podařilo se nám prosadit 
směrnici k zadávání zakázek 
malého rozsahu, která povede 
k většímu zprůhlednění výběru 
dodavatelů a snížení nákladů.

 Podporujeme výstavbu 
fotovoltaických elektráren na 
obecních budovách a využití 
fotovoltaické energie pro sa-
mospotřebu.

 Snažíme se hledat eko-
nomicky výhodná řešení při 
řešení projektů jako je napří-
klad rekonstrukce současné 
knihovny, oprava Dělnického 
domu nebo přestavba domova 
s pečovatelskou službou.

 Dále prosazujeme zhasínání 
či stmívání veřejného osvětlení 
v části noci. V místech méně 
frekventovaných doporučuje-
me osazovat veřejné osvětlení 
s pohybovými čidly. 

Kvalitní prostředí

 Dali jsme obyvatelům ulice 
Kpt. Jaroše možnost rozhod-
nout o budoucím vzhledu jejich 
ulice a vypracovali návrh, který 
zachovává dostatek zeleně 
a zároveň řeší problematické 
parkování. V rámci plánované 
rekonstrukce jsou na východní 
části ulice zachovány záhony 
před domy a v místech křižo-
vatek jsou rozsáhlejší plochy 
zeleně.

 Snažíme se hájit zachování 
veřejné zeleně v obci a pod-
porujeme projekty výsadby 
stromů uvnitř i mimo obec. 
Zde patří velký dík ing. Sva-

topluku Čechovi za pečlivou 
přípravu i realizace tohoto 
projektu.

Společenský život 
a kultura

 Naši zastupitelé podporují 
místní spolky ať už v zastupi-
telstvu, výborech anebo osobní 
pomocí či radou.

 Prostřednictvím nového 
spolku Velkoosecký KRTEK 
se podílíme na pořádání kul-
turních akcí, zájezdů do divadel, 
na nákupy a společenské veče-
ry pro všechny fajn lidi. Velmi 
nás těší, že jejich počet roste 
a setkáváme se tak pravidelně 
a s radostí.

Děkujeme za Vaše pozitivní 
ohlasy, kritiku i náměty ke 
zlepšení a těšíme se na další 
projekty, které v obci napomů-
žeme dotáhnout do finále.

Každý z našich zastupitelů se 
vyzná v něčem jiném, proto se 
snažíme o každém problému 
jednat dohromady a najít to 
nejlepší řešení. Společně vám 
chceme popřát klidné pro-
žití vánočních svátku s lidmi, 
na kterých Vám záleží a které 
máte rádi. Hodně zdraví 
a štěstí do nového roku, kde 
nás budou čekat další výzvy 
a milá setkání.

Krásný den vám přejí

Helena Pavlásková (Erbenová), 
Tomáš Kliment,  

Jakub Starý, Vladimír From, 
Ivana Břinková, Gabriela 

Baštová a Romana Hrušková

Zastupitelé ze sdružení 
SPOLEČNĚ PRO OBEC

Životní jubilea:
80 let: Jarmila Steklá 
85 let: Božena Kašparová 
90 let: Jindřiška Dittrichová 
 Eliška Skalová 
91 let:  Blanka Chládová 
92 let:  Anna Šimková 
 Marie Zbončáková

Narození:
Dominika Zástavová 
Jonáš Říha 
Zuzana Hübstová 
Matyáš Hrabánek 
Jakub Mokráček 
Filip Slanina 
Sebastien Tučím

Vítání dětí:
Jiří Jaroš 
Emma Ratajová 
Tadeáš Panc 
Abby Ryšánová 
Vítek Šmíd 
Nela Jakoubková 
Tomáš Ryšánek 
Matyáš Urban

Uzavření manželství: 
Jiří Večerník & Nela Jamborová 
Jiří Lisa & Světluše Krejzová 
Oskar Turek & Kristýna Baldová

Zlatá svatba: 
Zdeněk & Jarmila Březinovi

Úmrtí: 
Josef Klepal (77 let)  
Jan Vykydal (79 let) 
Blanka Rezlerová (78 let)  
Vlasta Viltová (92 let) 
Miroslava Raková (77 let)  
Milada Šimůnková (80 let) 
Zdeněk Kolařík (91 let)

Ivana Adamcová,  
matrikářka

Zprávy  
z obecní matriky

ZÁŘÍ – LISTOPAD 2023

NÁZEV TERMÍN AKCE

Adventní jarmark a Mikulášská besídka (Výbor pro sport a spolupráci se spolky) ne 3. 12. 2023, 13:00

Zabijačkové hody (M&J Gastro Velký Osek) čt 7. 12. 2023

Talk Show Ivo Šmoldase s hosty, KD Hronovická v Pardubicích (Velkoosecký KRTEK) pá 8. 12. 2023, 19:00

PRAŽSKÝ VÝTĚR + HOST, vánoční mejdlo na sále (M&J Gastro Velký Osek) pá 8. 12. 2023, 20:00

SCHIMPI BAND (M&J Gastro Velký Osek) pá 15. 12. 2023, 19:00

Pečená kolena + tataráky (M&J Gastro Velký Osek) pá - so 15. - 16. 12. 2023

Novoroční ohňostroj (obec Velký Osek) po 1. 1. 2024, večer

ZNÁMÉ AKCE KONANÉ V OBCI VELKÝ OSEK
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Exkurze 2.A, 2.B
Ve středu 27.  9.  2023  navštívily třídy 
2. A a 2. B Pražský hrad. Moc děkujeme panu 
Sonntagovi, který nám zprostředkoval tento 
krásný zážitek s  výbornou paní průvodkyní. 
Prohlédli jsme si chrám sv. Víta a Vladislavský 
sál. Nahlédli jsme do Zlaté uličky. A na závěr 
jsme si užili přehlídku hradní stráže s hudbou. 
Ještě jednou moc děkujeme.

Mgr. Markéta Melicharová 
a Mgr. Edita Burešová

 

Exkurze 8.A a 8.B
V  úterý 3.  října se  třídy 8.A a  8.B vypravily 
do  Prahy na  Letiště Václava Havla. V  rámci 
exkurze měli žáci příležitost poznat místa, kam 
se  běžní cestující nikdy nepodívají. Seznámili 
se s provozem letiště a mohli v těsné blízkosti 
pozorovat přílety a  odlety letadel. Dozvěděli 
se, k čemu ve venkovních prostorách mohou 
být užiteční dravci, jak zde hasiči zajišťují bez-
pečnost, jak se stát pilotem a mnoho dalšího. 
Výlet se nám hezky vydařil a určitě na něj ne-
zapomeneme.

Mgr. Andrea Kratochvílová
 

Exkurze 5. A, B
V pátek 20. října se třídy 5. A a 5. B vypravily 
do Kolína.
Společně jsme navštívili zrekonstruovanou 
Starou školu, kde v  jejích prostorách vznikla 
interaktivní expozice. Nejprve jsme zhlédli ani-
movaný film Slavné osobnosti Kolína. Pak jsme 
si mohli všechno vyzkoušet. Nejvíce se  nám 
líbila expozice o staviteli rybníků Jakubu Krčí-
novi.
Poté jsme se vydali na kolínskou zvonici, kde 
jsme se dozvěděli, jak se zvony vyrábí a k čemu 
dříve sloužily. Po  schodech jsme vystoupali 
až na ochoz a rozhlédli se do všech světových 
stran. Bohužel nám počasí moc nepřálo, ale 
kterým směrem je Velký Osek jsme všichni 
věděli.
Na závěr jsme nahlédli do chrámu sv. Bartolo-
měje.

Mgr. Ivana Kampeová,  
Ing. Alžběta Konvalinková

 

Muzeum Hradec 
Králové – exkurze 7.A
V úterý 7. 11. 2023 se žáci 7.A vypravili vla-
kem do  Hradce Králové. Cílem exkurze byla 
návštěva muzea. Zde byl pro  děti připraven 
edukační program K městu českých králo-
ven, který měl přiblížit žákům život obyvatel 
středověkého Hradce Králové. Seznámil je 
s podobou města i každodenním životem jeho 
obyvatel, ke kterému patřilo i tehdejší středo-
věké oblečení, které si děti na  sebe oblékly. 
Žáci měli možnost vyzkoušet si přímo v expo-
zici multimediální interaktivní prvky. Jedním 
z nich byl model středověkého města s doty-
kovými obrazovkami, dalším pak hra „Dostav 
kostel“ nebo „písařský trenažér“, na kterém si 
žáci zkusili psaní zdobných iniciál elektronic-
kým perem. Program byl završen dětmi velmi 
oblíbenou aktivitou. Tou byla stavba modelu 
gotické křížové klenby, kde byla třeba vynalé-
zavost a spolupráce celé třídy.
Doufám, že  děti nabyté zkušenosti využijí 
v dějepise, ale i jiných předmětech.

 
Mgr. Libuše Plášilová

 

 

ZOO JIHLAVA
20. září jsme byli poprvé společně na školním 
výletě. V  pěkném prostředí jihlavské ZOO 
jsme si užili krásný slunečný den. Vše jsme 
zvládli, výlet se  nám moc líbil a  už se  těšíme 
na další.

Žáci a paní učitelky 1.A a 1.B 
 

Kurz OSV 6.A, 6.B
V překrásné krajině u Starého rybníka ve Zbra-
slavicích strávili žáci 6.A, B, nádherné dva dny 
plné her, sportování a  zábavy. Do  Zbraslavic 
se dopravili vlakem a hned po ubytování zača-
li s  prvními aktivitami, zaměřenými na  rozvoj 
spolupráce a lepší poznání kolektivu. Paní uči-
telky si přichystaly hry, kde bylo nutné zapojit 
nejen smysl pro  spolupráci, ale i  trochu za-
přemýšlet nad  nejvhodnější variantou splnění 
úkolu. Žáci museli zapojit hlavu i pružné tělo. 
Po  společném obědě se  nás ujali instrukto-
ři a  absolvovali jsme sportovní aktivity, které 
nabízel areál. Vyzkoušeli jsme horolezeckou 
stěnu, paddleboardy, kánoe a lanové centrum. 
Nádherné počasí nám přálo a my mohli až do 
večerních hodin pobývat venku. Po  setmění 
se žáci po dvojicích vydali na cestu tmou vy-
značenou svíčkami a  fáborky. Druhý den byl 
také ve znamení sportu. Pod vedením instruk-
torů se žáci naučili, jak správně střílet lukem, 
zasoutěžili si v  jízdě na  koloběžkách a  chů-
zi na  párových lyžích. Po  vydařených dvou 
dnech nás čekala již cesta domů. Odjížděli 
jsme trochu s únavou, ale se spoustou zážitků 
a  nových dovedností,  na  které budeme jistě 
dlouho vzpomínat. 

Romana Hartmanová, Radka 
Fischová a žáci 6. A, B

ZPRÁVY ZE ZŠ VELKÝ OSEK

Podzim v Masarykově základní škole

 

Bobřík informatiky
Žáci naší školy se zúčastnili celorepublikové 
soutěže Bobřík informatiky. Soutěžilo se ve 
čtyřech kategoriích od 3. – 9. třídy.

V kategorii Mini bylo uloveno 6 bobříků. 
1. místo Rohlík Jan Antonín 172 bodů  
2. místo Mikuláš Hrstka 141 bodů 
3. místo Hošek Filip 133 bodů

V kategorii Benjamin získalo bobříka 17 žáků. 
1. místo Kratochvíl Vojtěch 162 bodů 
2. místo Adamová Adriana 161 bodů 
3. místo Jan Převrátil 154 bodů

V kategorii Kadet získalo bobříka 21 žáků. 
1. místo Tomáš Munzar 162 bodů 
2. místo Šimon Kaluskyj 156 bodů 
3. místo Adam Svinčák  
a Kateřina Kalinová 153 bodů

V kategorii Junior získali bobříka 3 žáci. 
1. místo Pavel Rojčík 128 bodů 
2. místo Zuzana Richterová 127 bodů 
3. místo Julie Egerová 124 bodů

Všem úspěšným řešitelům blahopřejeme.  
Mgr. Romana Hartmanová

 

 

Přírodovědná 
exkurze 5. A, 5. B
Ve středu 29. 11. 2023 se třídy 5.A, 5.B vypra-
vily do Hradce Králové. 
Navštívili jsme zdejší planetárium a hvězdárnu. 
Nejprve jsme si prohlédli hvězdnou oblohu a pak 
jsme se „prolétli“ kosmickou lodí, bohužel jen ve 
filmu. Hvězdářským dalekohledem jsme po ro-
zestoupení mraků viděli na obrazovce Slunce.
Exkurzi jsme si užili a dozvěděli jsme se spoustu 
nových informací.

 
Mgr. Ivana Kampeová,   

Ing. Alžběta Konvalinková 

 

Exkurze do Terezína
21. 11. 2023 se třídy 7.B, 8.A a 8.B vydaly na ex-
kurzi do  města Terezín. Původní vojenská pev-
nost z 18. století se během druhé světové války 
stala ghettem pro  židovské obyvatelstvo. Naše 
třídy navštívily nejdříve Malou pevnost, kde byly 
kanceláře dozorců, cely vězňů, sprchy, marodka, 
popraviště, ale také dlouhá podzemní chodba 
původního opevnění. Po  zajímavém vyprávění 
našich průvodců jsme se přesunuli ke krematoriu 
na židovském hřbitově.
Přestože jsme se  dozvídali o  krutostech lidské 
existence, byl to velice zajímavý a povedený vý-
let. Temné stránky historie bychom si měli při-
pomínat, aby se podobné události už nikdy neo-
pakovaly.

Mgr. Andrea Kratochvílová,  
Mgr. Daniela Průchová,  
Mgr. Marcela Muniová

 

2.A letos pojala svou besídku trošku netradičně, 
jako procházku kalendářem v čase vánočním.
Rodiče a spolužáky druháčci provedli zvyky a tra-
dicemi. Počínaje sv. Martinem a konče Třemi 
králi seznámili se zapomenutými lidovými obyčeji 
a svátky. Celé vyprávění bylo doplněno vtipnými 
scénkami, recitací a zpěvem. Jistě se mnozí do-
zvěděli spoustu nových zajímavých informací.
Ve druhé části byla pro rodiče připravena tvořivá 
dílnička, kde rodiče společně s dětmi vyráběli ad-
ventní věneček, který bude zdobit jejich domovy 
v období adventu.
Celé odpoledne se neslo ve velice příjemné at-
mosféře, moc se vydařilo a naladilo nás na blížící 
se Vánoce.

 Mgr. Edita Burešová, třídní učitelka
 

Kouzelný adventní kalendář ve 2.A
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Florbalová 
reprezentace školních 
oseckých týmů 
Tým chlapců kategorie 6.-7. tříd
V kolínské hale chlapci s jednou výhrou 
(4:0), jednou remízou (0:0) a jednou poráž-
kou (2:0) obsadili v základní skupině 3. místo. 
Za bojovnost a reprezentaci školy patří podě-
kování J. Vokálovi, M. Pancovi, T. Munzarovi, 
V.  Kuprovi, D. Boárovi, V. Čápovi, Y. Bo-
rovlovi, T. Melicharovi a Š. Fishovi.

SPORT NA ZŠ VELKÝ OSEK

Milý čtenáři, slyšíš… ?

Poslouchej pořádně… Už to slyšíš… ? 
To cinká zvoneček, který brzy odzvoní 
tomuto roku … nebo že by to byl 
zvoneček malého Ježíška? U nás ve 
školce se totiž Ježíšek také zastavil, 
nadělil malým i velkým, ale nebylo to 
vůbec jednoduché. 

Čekání na Ježíška jsme se zkrátili 
sportováním! Chodili jsme na 
Sportovní školičku a hlavně jsme 
jezdili bruslit. Je  skvělé mít celý 
„Zimák“ pro sebe :-)! Moc jsme si to 
užívali. 

A zatím co se naši školkáčci pilně 
připravovali na besídky pro rodiče - 
tvořili, zdobili, vyráběli, dárečkovali, 
nacvičovali a tak dále, navštívila 
nás pekelná inspekce. Chvílemi to 
vypadalo, že nás po této inspekci bude 
do školky chodit o polovinu méně a to 
nejen z řad dětí, ale i dospěláků :-).

Celou situaci naštěstí zachránil milý, 
vousatý pán, který dorazil společně 
s  pekelníkem. Uzavřel s námi 
dohodu „O polepšení se“ výměnou 
za básničku nebo písničku  – v tom 
jsme fakt dobří – a ještě nám nadělil 
parádní balíčky.

V půli prosince se nám ony besídky 
s  přivoláním Ježíška museli fakticky 
vydařit, soudě podle kupy krásných 
dárků, které nám školkový Ježíšek 
nadělil. 

Naděloval také dospělákům a malým 
kamarádům, kteří do školky teprve 
přijdou, protože pomohl našim 
pracantům a dělníkům s dokončením 
přístavby nového pavilonu školky. 
Ten  se celý nablýskaný a voňavý 
novotou otevře nově přijatým dětem 
v  průběhu ledna. Už se na to moc 
těšíme. Jupí!

A na co se těšíš Ty, milý čtenáři? 

Ať je tvé přání jakékoli, my ze školky 
bychom Ti k  němu chtěli přát ještě 
mnoho radostných a  veselých chvil 
po boku lidí, které máš rád. Klid, 
štěstí, lásku, pevné nervy a  hlavně 
zdraví nejen v tento čas, ale i po celý 
příští rok 2024. 

Požehnaný čas vám přejí holky 
z vaší školky

ZPRÁVY Z MŠ VELKÝ OSEK
 

Tým chlapců kategorie 9. tříd
Deset chlapců z devátých ročníků (P. Kos, 
M. Dupák, Z. Čáp, O. Charous, D. Karban, 
M. Karban, J. Švanda, J. Košata, Š. Mentel, 
P.  Perl) se zúčastnilo 15.11.2023 okresního 
florbalového turnaje v Kolíně. Mezi 21 druž-
stvy se umístili na 9. místě. Ve skupině skončili 
na místě druhém a o možném postupu o lepší 
umístění rozhodla remíza se 4. základní školou 
Kolín a následná prohra na nájezdy.

 

 

Basketbal 
v Nymburce
V pátek 13. 10. 2023 se žáci druhého 
stupně zúčastnili basketbalového utká-
ní ve Sportovním centru v Nymburce. 
V  rámci projektu Mistři školám proti 
sobě nastoupili basketbalisté Nymburka 
a Kolína, kteří odehráli utkání speciálně 
pro školáky lokálních základních škol. 
Zápas 7. ligového kola začínal netradič-
ně už v 10 hodin dopoledne a v hledišti 
panovala po celý zápas skvělá atmosfé-
ra plná křiku a emocí. Děti motivovaly 
hráče k co nejlepším výkonům a napí-
navé polabské derby nakonec skonči-
lo vítězstvím Nymburka nad Kolínem 
81:59. Kromě basketbalistů se o zábavu 
postaral také parkourista Jay Fox, který 
předvedl mladým divákům skvělé akro-
batické kousky. Děkujeme panu Me-
licharovi za zprostředkování krásného 
sportovního zážitku.

Michaela Holíková

 

Smíšený tým kategorie 4.- 5. tříd
Děti z čtvrtých a pátých tříd vybojovaly 
7. místo. Turnaje se účastnilo 13. družstev 
kolínského okresu. 

 
Tým dívek kategorie 6.-7. tříd
Reprezentačně nejúspěšnějším týmem byl 
tým dívek (A. Steinerová, E. Bubeníková, 
V. Pekárková, N. Kučerová, A. Rittichová, 
L.Charousová, K. Žďárská, A. Paroulková). 
Postupně se probojovávaly svým turnajem 
až obsadily konečné 4. místo.

Mgr. Marcela Muniová
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T.J. SOKOL VELKÝ OSEK

Závody v Teamgymu
Poslední sobotu v listopadu proběhl závod ČOS 
a  župy Tyršovi v Malém Teamgymu. Děvčata 
z našeho oddílu se zúčastnila této kolektivní sou-
těže ve třech kategoriích. Dívky předvedly svoje 
gymnastické dovednosti na trampolíně a na akro-
bacii. Nejmladší tým kategorie 0 se umístil v župě 
Tyršově na čtvrtém místě. V kategorii I náš oddíl 
přihlásil dvě družstva. Jedno získalo pohár za třetí 

místo a druhé obsadilo místo čtvrté. Našim nejstarším dívkám se cvičení 
povedlo a přivezly také pohár za třetí místo v kategorii II. Závody si všechna 
děvčata užila a byla odměněna perníkovými medailemi ve tvaru srdce se 
sokolským znakem.

M. Muniová

Od září se nám rozjely opět 2 oddíly jumpingu. Vět-
šina děvčat pokračovala z předchozího pololetí, ale 
přibyli nám i nové cvičenky a cvičenci, kteří si velmi 
rychle osvojili cvičební prvky a techniku jumpingu. 
Vznikly nám skvěle party, se kterými rozjíždíme ka-
ždé úterý nezapomenutelnou párty plnou endorfi-
nu, zvyšujeme fyzičku a modelujeme pěkná tělíčka. 
Nechybí tematické hodiny, 6. prosince Čertovská 
lekce pod vedením Lucifera/ky, proběhne samo-
zřejmě i  speciální vánoční lekce v rámci úterních 
oddílů. Ale Vánoce si vychutnáme ještě trochu víc 
a to 16. 12. na vytuněné spešl 3hodinové jumppárty, 
plné vánočních hitů, dobrůtek a atmosféry. A po 
vánočních prázdninách opět na značkách, vyskákat 
všechny ty mňamky. 

Od září nezačali hopsat ale jen dospělí nadšenci. 
Nově se otevřel dětský oddíl - Minijumping. Dětič-
ky od 7 let navštěvují naši sokolovnu každý čtvrtek 
od 17.30 hod. Oddíl se nám postupem týdnů roz-
rostl a nyní má 18 členů. A co minijumping obnáší? 
Minijumping je zábavné cvičení s důrazem na hra-
vost a přirozenost pohybu. 

Skupinové cvičení na trampolínách pod vede-

ním instruktora, zprostředkuje dětem sportovní 
aktivitu, která rozvine jejich pohybové návyky, 
obratnost, koordinaci, prostorové myšlení i sou-
těživost. Aktivní komunikace instruktora s dětmi 
podpoří komunikaci v kolektivu, smysl pro disci-
plínu a pocit přirozené autority profesionálního 
instruktora podpoří zájem o cvičení.

Smích, zábava a především rozvoj sportu v dět-

ském věku, jako nedílné součásti života. To je 
jumping pro děti. Zde je speciálně přizpůsobena 
i  hudba a obohacená o hudební přání jednotli-
vých minihopsalů pro zpestření. Ani zde nechybí 
mikulášské hopsání, tentokrát se sladkou odmě-
nou a předvánoční lekce, plná vánočních songů. 
Tyhle děcka skáčou s takovou radosti a elánem, 
že člověka nabiji pozitivní energii.

Jumping, mini jumping a piloxing

Otevřená sokolovna
Po odpočinku o letních prázdninách, jsme otevře-
li v plné síle a parádě. Těšila se na Vás především 
kolegyně Martina Ulrychová, která Otevřenou so-
kolovnu vede úžasně a dala tomu zase jiné “grády” 
a nadupaný program pro sokolíčky. 

Uspořádala se Podzimní akce s  ježečkem Pepíč-
kem, jako minulý rok perfektní Halloween, s  ba-
líčky pro děti a třemi cenami sokola, v losovací 
soutěži. 

Chystáme opět krásného Mikuláše a také Vánoční 
párty.

Bylo – a je toho spousty, na co se těšit!

Rozjíždí se také novoty, ve formě smyslohraní pro 
děti. Které si brzy můžete u nás vyzkoušet. 

Zakomponovali jsme více naučné hry - záchranné 
složky, barvy, počty apod.

Máme “nový” dětský koutek s  kuličkami, které 
děti opravdu rády využívají a plánuje se jeho po-
třebná rekonstrukce.

Nově jsme přidali i odpolední pondělí a to od 15:30 
do 17:30hod. Hodina je především pro naše sokol-
čata, co nám už vyrostla do školek a chtěla by nás 
navštěvovat dále. Tak máte možnost!

Neustále máte šanci se i přidat k realizacím našich 
programů pro děti a to příspěvkem do prasátka 
Huberta, který na Vás vždy čeká na baru u vstupu.

Také bych ráda zmínila, že já se v této funkci od no-
vého roku loučím. Bylo to pro mě krásné období, 
které jsem si užila, doufám, že i vy se mnou a jsem 
za tu zkušenost nesmírně vděčná.

ALE nebojte, předávám štafetu dále – úžasné Lu-
cii Míkové, ve které mám naprostou důvěru, že 
Sokolíček povede společně s Marťou parádně dál, 
jako tomu bylo do teď, za mě a Martiny. Možná 
lépe :-) Věřím, že ještě více obohatí dvouhodinov-
ky a máme se na co těšit!

S pozdravem, 
Michaela Drahovzalová

Skotačivé cvičení v MZŠ
Od nového školního roku se scházíme s dětmi každé 
úterý od 16 do 17 hodin v tělocvičně Masarykovy 
základní školy na skotačivé cvičení. Cvičíme s rodiči, 
kteří jsou tu primárně jako dohled, ale občas si musí 
zaskotačit s námi. S dětmi a rodiči jsme si vyzkou-
šeli například pár akrobatických prvků, při kterých 
je nejen legrace, ale které mimo jiné prohlubují 
vzájemnou důvěru. Také jsme se zaměřili na naše 
chodidla. Pěkně jsme je rozcvičili a zkoušeli za jejich 
pomoci přenášet různé předměty nebo si podat ze 
země ponožky. Pomocí chodidel jsme také objevo-
vali různé povrchy. Na tematické hodině zaměřené 
na gymnastiku nás navštívila děvčata z oddílu paní 
učitelky Muniové a předvedla nám úžasnou ukázku 
toho, jak to vypadá, když už to člověk umí.

Na konci každé hodiny si děti zaskotačí na opičí drá-
ze, kde na ně čekají různé přelezy, podlézání, houpá-
ní na kruhách, skluzavky a vůbec všechno možné :-)

Další novinkou je piloxing. Od září vznikl 
nový ženský oddíl nadějných “boxerek”. 
Na tuto lekci se můžete těšit každý čtvr-
tek od 18.30 do 19.30 hod. Dorazit může 
úplně každý, kapacita není zcela zaplněna. 

Piloxing je vysoce účinný komplexní tré-
nink, propojující to nejlepší z boxu, pilates 
či baletu. Kontrolované pohyby z pilates 
se tu střídají s  energickými boxerskými 
výpady. Efekt cvičení zvyšují 0,5 kg zá-
těže na zápěstí, ale lekce jsou dosti účin-
né i bez nich. Piloxingem procvičíte celé 
tělo. Zvýšíte svou vytrvalost, zpevníte 
střed těla a zlepšíte svůj krevní oběh. Jde 
o aerobní i silový trénink v jednom, který 
vám při poctivém cvičení zaručí ploché 
a  pevné bříško, zmenšení objemu ste-
hen, lepší držení těla a větší sílu. Budete 
se cítit zdravěji, více sexy a zaručeně vám 
stoupne sebevědomí. Protáhnete své tělo 
a spálíte tuky. Piloxing se dá cvičit v ka-
ždém věku. Vzhledem k velkému výdeji 
energie při tréninku je žádoucí doplnění 
energie pomocí iontových nápojů. Cviče-
ní působí nevinně, ale nenechte se zmást, 
jsou při něm zapojeny všechny svalové 
skupiny a  nesmí chybět řádný strečink. 
Sportu zdar!!!

Lucie Míková
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Skotačivé cvičení 
v sokolovně pro děti 
od 2 let a od 3 do 6 let

Baryba baseball a softball

V pondělí dopoledne se ke svému cvičení schází 
starší batolata - děti od dvou do tří let. I když 
jsou děti malé, rozhodně to nejsou žádní cvi-
čenci začátečníci. Začaly jsme se scházet jako 
maminky s malinkými miminky, skamarádily 
se, společné cvičení nás baví a tak to táhne-
me už třetím rokem. Radost mám samozřejmě 
i z nových tváří, které se k nám letos připojily. 
Naši cvičenci se už umí zahřát během či tan-
cem za zpěvu lidových písniček. Učí se říkanky 
s pohybem. Cvičení s náčiním, jako jsou míčky, 
gymnastické míče, bossu, nebo padák, jim také 
není cizí. Kromě hrubé motoriky si rozvíjejí i tu 
jemnou za pomocí různých her s drobným ma-
teriálem. Zažily jsme společné strašidelné cviče-
ní a v posledních lekcích jsme cvičily s koníkem 
svatého Martina nebo si hrály na andělíčky, kteří 
skákají na obláčku z bossu. 

V úterý pod mým vedením cvičí ještě i děti 
předškolního věku. Ani toto není skupina žád-

ných ořezávátek. Zvládnou už i trochu delší roz-
cvičku na protažení i posílení celého těla. Cviče-
ní s míči, padákem, lavičkami a vším možným, 
co v sokolovně máme, mají v malíku. Hrajeme 
různé pohybové I hudebně pohybové hry. Stej-
ně jako s mladšími proběhly i tématické hodiny 

- strašidelná, svatomartinská, ale třeba i oslava 
vzniku ČR. No a co nesmí chybět na každé hodi-
ně? No přeci oblíbená opičí dráha, kterou si děti 
pomáhají sestavit.

Zdraví a radost z pohybu v každém věku přeje 
Lucie Kotková

Pro letošní rok jsme se zú-
častnili dvou soutěží a to 
kategorie U7, kde jsme se 
umístili na krásném 6. místě 
ani na vrcholu a ani na kon-
ci, ale u těchhle prťátek nám 

nejde až tak o výhru, ale o to, aby hra děti bavila 
a případná výhra už je jen třešnička na pomysl-
ném baseballovém dortu. Druhou kategorií byli 
naše U13, které se poprvé pohnuli z chvostu ta-
bulky a zaznamenali několik výher čímž jim gra-
tuluji, celou situaci nejlépe popsal jeden z našich 
svěřenců slovy „konečně vím jaký to je vyhrát“! 
V letošním roce nám největší radost udělaly naše 
holky, které hostovaly u Waynes Pardubice soft-
ball, kde s tímto týmem vybojovaly bronzové me-

daile. Některé z našich hráček nás také reprezen-
tovaly na mezinárodním turnaji ve výběru oblasti 
Západ. Další novinkou našeho klubu je naše nové 
logo, které bude zdobit naše nové dresy, které 
nám donese Ježíšek, takže naše nové dresy Vám 
představíme v dalším vydání Osečanu. 

Naši noví trenéři Petr Janáč a Jan Bašista úspěšně 
absolvovali školení III. baseballové třídy a už za-
hájili plnou zimní přípravu na další sezonu 2024. 
K úspěšnému absolvování školení jim tímto moc 
gratulujeme!! Další posilou našich řad bude Ra-
dek Bělina, který se bude věnovat softballové 
sekci Baryby, Radka teprve školení čeká, ale už 
se začíná připravovat na svou novou roli. A co 
nás čeká v nadcházejícím roce 2024? Pro tento 

rok se chystáme přihlásit děti do 4 kategorií pro 
baseball a 1 kategorii pro softball, tak doufáme, že 
si povedeme minimálně tak dobře jako v letošní 
sezoně. Další novinkou je, že Petra Rypková byla 
vybrána jako trenérka výběru pro Středočeský 
kraj na Olympiádu dětí a mládeže, která se usku-
teční v červnu 2024. Tímto bychom Vám za Ba-
ryba Baseball chtěli poděkovat za podporu v roce 
2023 a přejeme Vám všem mnoho sportovních, 
ale i nesportovních úspěchů v roce 2024.

Pokud nás chcete sledovat, podívejte se na naše 
fb stránky: Barybabaseball.

Petra Rypková

Sokolský Halloween

Doufáme, že se povedl cíl téhle 
akce - udělat akci, kterou si děti bu-
dou pamatovat.
Dovolíme si stručný popis, pro ty, 
kteří nemohli. Nakonec většina 
věcí klapla jak měla a zlatý hřeb UV 
les od Psy.cho‘s Nest byl opravdu 
uměleckým dílem.
Děti dostaly jasný úkol - vyplnit ta-
jenku: na každém stanovišti dostaly 
za splnění úkolu písmenko. 
Na začátku proběhly duchovou drá-
hu, kde měly provést létajícího du-
cha strastiplnou cestou. Po kosme-
tickém salonu a malování na obličej 
pokračovali dál ke zdobení děsivých 
mufínů. Jak jsme předpokládali, 
snědli je rychleji než nazdobily.
Na dalším stanovišti vymalovávaly 
dřevěné dýně.
Následně je cesta zavedla do straši-
delného lesa na podium, kde muse-
ly Hrůzimíře nakrmit příšeru, která 
zbožňuje oční kontakt (ideálně 
kontakt huba-oko). Odměnila je 
svojí oblíbenou pochoutkou Lumb-
ricus terrestris. Zní to jako chuťov-
ka z pětihvězdičkové restaurace, 
ale je to latinsky žížala obecná.
Nos je zavedl k dalšímu stanovišti, 
kde s Kunimírou vyráběli voňavé 
pytlíčky z různých nasušených by-
linek. Na konci světélkujícího lesa 
je poslední čarodejnice posvětila 

svítícími barvami, aby měli památku 
(než vylezou mimo UV světla).
Na dvoře sokolovny pak děti šly pl-
nit k vědcům úkoly techničtějšího 
rázu. U Jednoho z šílených vědců 
se dozvěděly, co se stane, když se 
dá předmět do vakuovací komory, 
ano zvětší se. Při pohledu na 5× 
větší marshmellow mi až bylo líto, 
když ho z komory nadšeně vyndali 
a splasklo zase na původní velikost. 
Po namíchání speciálního lektvaru 
se mohli u posledního psychověd-
ce pokusit o splnění... dejme tomu 
úkolů, které odpovídali zadavate-
li. Důležité je, že při plnění úkolů 
s  ohněm se nikomu nic nestalo 
i  díky dozoru Hasičů Velký Osek. 
Po splnění je čekala sladká odměna 
v podobě cukrové (nebo hašlerko-
vé) vaty.
No tím zábava ale nekončila, děti 
i dospělí se mohli utkat ve dvou 
soutěžích - kostýmové a taneční. 
Do kostýmové jste se „registrova-
li“ pouze tím, že jste navštívili fo-
tokoutek v gymnasťáku u Hannyy 
Karea. Halda brigád přinesla ovoce 
a povedlo se nám vyklidit kino - kde 
jsme zprovoznili taneční soutěž. 
Bylo to o to zajímavější, že jsme 
použili i původní plátno a mohli jste 
se podívat, jak to ve starém kině 
vypadá. Obě soutěže byli oprav-
du nadupané cenami. kdo čekal 2 

pytlíky bonbonu, byl doufám mile 
překvapen. Nejen první místa, ale 
i druhá a třetí. Jelikož jsme chtěli 
trochu podpořit v pohybu - udě-
lali jsme ještě 10 podkategorií pro 
tancování, které samozřejmě také 

krom me-
dailí dostali 
i  hodnotné 
dárky. To ale ještě nebylo 
všechno. Celou dobu Vás 



O S E Č A N   Z P R A V O D A J  O B C E  V E L K Ý  O S E KO S E Č A N   Z P R A V O D A J  O B C E  V E L K Ý  O S E K24 25

FOTBALOVÁ ŠKOLA

Podzimní část sezóny 2023/2024 je za námi. 
Pouze starší přípravka si drží obdobnou pozici 
jako v červnu po skončení předcházející sezóny. 

Starší žáci, kategorie U15, loni obsadili velmi 
pěkné čtvrté místo. Po podzimní části skončili na 
místě devátém. Myslím si ale, že v jejich silách je 
na jaře se pokusit zabojovat o umístění do sed-
mého místa v tabulce. Nejlepším hráčem podzi-
mu byl vyhlášen Matyáš Panc.

Mladší žáci, kategorie U13, si oproti minulému 
roku pohoršili více. Po loňském výborné sezóně, 
ve které jsme ztratili první místo v posledním zá-
pase v Mělníku, a nakonec jsme skončili druzí, je 
osmé místo trochu zklamání. Přesto až na někte-
ré zápasy musím mužstvo pochválit. Myslím si, 
že je v našich silách také na jaře zaútočit na horní 
polovinu tabulky. Nejlepším hráčem této kate-
gorie byl za podzim vyhlášen Vojta Kupr.

Starší přípravka, kategorie U11, si drží své pozice 
v okresním přeboru. Po loňském čtvrtém místě 
jsme po podzimu pátí se stejným počtem bodů 
jako Sparta Kolín B, kterou jsme ale ve vzájem-
ném utkání porazili.

Mladší přípravce, kategorii U9, se na podzim 
bohužel nepodařilo zvítězit. Náš výsledek je způ-
soben ročníkovým výpadkem hráčů. Musím ale 
pochválit všechny hráče, kteří s aktivní zápaso-
vou činností začali až letos v září za jejich snahu, 
bojovnost a zápal, se kterým se zápas od zápasu 
zlepšovali a v závěrečných kolech podzimní části 
se ke konečné výhře v několika zápasech těsně 
přiblížili. Věřím, že v  jarní části se také herně 
i výsledkově posuneme a té vytoužené výhry se 
dočkáme.

Za vedení jednotlivých kategorií musím 
poděkovat všem trenérům:

Starší žáci U15:  
Koška Martin ml., asistent Vokál Miroslav

Mladší žáci U13:  
Koška Martin, asistent Klouda Tomáš

Starší přípravka U11:  
Koška Martin, asistent Klouda Tomáš

Mladší přípravka U9: 
Koška Martin, asistent Fiala Josef

Chtěl bych touto cestou oslovit rodiče hráčů, 
bývalé i současné hráče FK Viktorie o pomoc 
s  trénováním jednotlivých kategorií. Na množ-
ství kategorií a hráčů, náročnost soutěží, dis-
ponujeme malým počtem trenérů. Je potřeba 
pomoci nejenom s trénováním, ale i s organizací 
utkání, přípravou a úklidem branek a pomůcek. 
První vlaštovkou během podzimu se stal pan 
Fiala, který mi začal pomáhat v  kategorii těch 
nejmenších. Věřím, že se k  němu připojí i další 
a budeme moci třeba přidat další kategorii U7, 
kterou bychom nutně potřebovali pro zlepšení 
výsledků kategorie U9. 

Na závěr si dovolím poděkovat všem hráčům, ro-
dičům, fanouškům, sponzorům, vedení obce Vel-
ký Osek za podporu, popřát všem krásné prožití 
svátků vánočních, hodně zdraví, štěstí, pohody 
a sportovních úspěchů v novém roce.

Martin Koška, 
předseda spolku 

Fotbalová škola Velký Osek z.s.

Fotbalová škola Velký Osek  
PODZIM 2023

Mladší přípravka – Okresní soutěž skupina A 

Mladší žáci - 1. A třída skupina B

Starší přípravka – Okresní přebor skupina A 

Starší žáci – 1. A třída skupina B 

Družstvo Z. + 0 - Skóre Body

1  SK Sparta Kolín B  9  9  0  0  297:33  27 

2  Sokol Sendražice  10  8  1  1  146:81  25 

3  FK Červené Pečky  9  7  1  1  180:69  22 

4  Štítary / Veltruby  10  6  1  3  125:118  19 

5  Sokol Jestřabí Lhota  10  5  1  4  92:98  16 

6  SK Konárovice  10  4  1  5  88:128  13 

7  Sokol Býchory  10  4  1  5  73:134  13 

8  FK Týnec nad Labem  8  2  1  5  72:125  7 

9  TJ Tři Dvory  10  2  1  7  83:192  7 

10  SK Krakovany  10  2  0  8  90:154  6 

11  FŠ Velký Osek  10  0  0  10  64:178  0 

Družstvo Z. + 0 - Skóre Body

1  FK Pšovka Mělník  13  11  2  0  61:20  35 

2  Sparta Kutná Hora B  13  10  0  3  58:25  30 

3  SK Kosmonosy B  13  9  2  2  66:15  29 

4  Mnichovohradišťský SK  13  9  1  3  54:25  28 

5  Neratovice - Byškovice C  13  8  1  4  71:20  25 

6  TJ Pátek  13  8  0  5  41:45  24 

7  Dolnobousovský SK  13  7  2  4  54:39  23 

8  FŠ Velký Osek  13  6  2  5  34:28  20 

9  FK Mělník 1909  13  5  1  7  65:40  16 

10  AFK Pečky  13  4  0  9  42:63  12 

11  FC Sporting Mladá Boleslav  13  4  0  9  24:56  12 

12  Velim + Cerhenice  13  3  0  10  18:60  9 

13  FK Dobrovice  13  0  2  11  17:99  2 

Družstvo Z. + 0 - Skóre Body

1  FK Pšovka Mělník  13  12  1  0  110:8  37 

2  AFK Pečky  13  9  2  2  63:14  29 

3  Dolnobousovský SK  13  9  1  3  73:29  28 

4  SK Kosmonosy B  13  8  3  2  63:26  27 

5  FC Sporting Mladá Boleslav  13  8  3  2  62:30  27 

6  FK Dobrovice  13  7  0  6  55:31  21 

7  Mnichovohradišťský SK  13  6  1  6  32:28  19 

8  Sparta Kutná Hora B  13  5  3  5  44:42  18 

9  FŠ Velký Osek  13  5  2  6  53:24  17 

10  Neratovice - Byškovice C  13  5  1  7  53:35  16 

11  TJ Pátek  13  5  1  7  46:38  16 

12  FK Mělník 1909  13  2  0  11  12:61  6 

13  SKP Mladá Boleslav  13  1  0  12  22:106  3 

Družstvo Z. + 0 - Skóre Body

1  SK Sparta Kolín A  9  8  0  1  178:23  24 

2  TJ Kouřim A  8  6  1  1  82:37  19 

3  AFK Pečky  9  6  0  3  72:55  18 

4  SK Sparta Kolín B  9  5  0  4  72:73  15 

5  FŠ Velký Osek  9  5  0  4  40:64  15 

6  FC VELIM  8  3  2  3  47:52  11 

7  SK Český Brod A  8  2  2  4  59:74  8 

8  Sokol Zásmuky  7  2  0  5  58:78  6 

9  Viktoria Radim  9  2  0  7  49:107  6 

10  Čechie Tuklaty  8  0  1  7  25:119  1 
Krajským operačním a infor-
mačním střediskem Hasičského 
záchranného sboru Středočes-
kého kraje byla jednotka požární 
ochrany Velký Osek od 1. 1. 2023 
do 4. 12. 2023 vyslána ke dvaceti 
devíti různým událostem do svého 
hasebního obvodu, ale i do ostat-
ních míst. Jednalo se o pět tech-
nických pomocí především o  od-
straňování spadlých stromů na 
komunikace, transport pacienta, 
o  záchranu osoby z  vody či úklid 
komunikace po úniku provozních 
náplní z vozidla, dále se jednalo 
o  dvanáct požárů. Jednotka též 
vyjela k šesti událostem, které po 
průzkumu byly překvalifikovány 
na plané poplachy.

Jednotka i Sbor dobrovolných 
hasičů se pomalu připravuje na 

„velkou událost“ v  dlouholeté 
velkoosecké hasičské historii. 
Touto událostí bude, již avizova-
ná a dlouho připravovaná rekon-
strukce zbrojnice. S  plánovanou 

rekonstrukcí by se mělo začít 
během února 2024. V  nynější 
době se zvažuje několik možností 
na uskladnění prostředků požární 
ochrany a  parkování vozidel tak, 

aby i v době rozsáhlé rekonstruk-
ce byla jednotka akceschopná 
v plné míře.

Velkoosečtí hasiči se rovněž zú-
častnili akcí organizované obcí 
i ostatními spolky. Účastnili se 
například drakiády, sázení stro-
mů. Během akce Sokolů jednotka 
v rámci nejen zábavy, ale i v rámci 
prevence předvedla správné i ne-
správné hašení oleje na pánvi.

Děkujeme za podporu jak obci, 
tak i sponzorům.

Hasiči Velký Osek vám všem přejí 
klidné vánoční svátky, do nového 
roku zdraví štěstí a spokojenost. 

Jakub Mokráček st.

Hasiči Velký Osek

provázelo komando zábavotvořičů - skvělý 
klaun, démonka a vlkoňaf. Kromě „happe-
ningu“ si na hale vzali i blok s vystoupením. 
Místní hasiči si vzali na starosti osvětu - co 
dělat když... „Járo uhni hoří ti olej na plotně, 
skoč pro vodu“ to se podívejte na fotky, proč 
to fakt nedělat. 
Program pokračoval čarodejnicí Vlnimírou, 
která děti naučila pár tanečních kreací, za 
které se na sabatu nebudou muset stydět, 
následně dorazil dr. Clown & Vlkoňaf, kro-
mě pár klaunských vychytávek děti poučil 
i v cestovatelské sféře. Takže už se určitě ne-
bojíte, až pojedete do Rumunska, protože už 
víte co dělat při střetu s vlkodlakem. 
Na konci „halového bloku“ byla Hopsavá Kiki 
a její umění metat salta na pidi prostoru, kde 
byste těžko manévrovali při zavazování bot.
Hezký večer uzavřela Ohnivá skupina 
Witches se svojí fireshow.
Tentokrát jsme dbali i na to, abyste byli spo-
kojeni i po gastro stránce.

K luxusní kávě z Amáres coffe  & First crack 
coffee, čerstvě pražená, čerstvě namletá, 
z  profi rukou naší sokobaristky, jste si 
mohli dát francouzkou palačinku s  českou 
marmeládou. Popcorn je už sokolská stálice, 
ale tentokrát jsme mohli pohostit i slanomilce, 
co už klobásu měli minule, ale rádi by něco 
nového: kejta na grilu měla úspěch - nezbyla 
ani kost na okousání :) Zapít jste ji mohli 
skvělou limonádou od Koli. 
Děkujeme všem dobrovolníkům, sponzorům 
a  účinkujícím. Jmenovitě díky všem spon-
zorům, kteří se na akci podíleli: KOPOS 
KOLÍN a.s., AIS Automotive Interieor Sys-
teme s.r.o, OC Futurum Kolín, Sádlova Pa-
lírna, Vestis line, Choco&Co, Valeo, Amáres  
coffee, T.E.T.R.I.S., Hasič servis, Psy.cho´s 
Nest, Koli, Nožířství, zámečnictví Kosíkovi, 
Barvissimo. A ještě jednou velké díky DOB-
ROVOLNÍKŮŮŮŮŮŮŮŮM.

David Kratochvíl
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Nabízíme občerstvení (pivo/limo + klobása/
hot dog) během utkání ZDARMA a možnost 
pořízení klubového oblečení ZDARMA!!!

Prosím případné zájemce o kontaktování 
telefonního čísla +420 720 378 119.

Roman Semenec,  
předseda výkonného výboru  
FK Viktorie Velký Osek

Letošní již druhý ročník obnovené výroční schůze 
(dále jen „Výročka“) pro všechna mužstva našeho 
zapsaného spolku Fotbalový klub Viktorie Velký 
Osek (dále jen „FKVVO“), tzn. A mužstvo do-
spělých, B mužstvo dospělých, A mužstvo doros-
tu a B mužstvo dorostu včetně všech členů reali-
začních týmů a také hráčů mužstev starších žáků 
a mladších žáků včetně realizačních týmů našeho 
spřáteleného klubu Fotbalová škola Velký Osek 
(dále jen „FŠVO“) proběhla v sobotu dne 25. lis-
topadu 2023 od 17 hodin ve velkém sále Dělnic-
kého domu (Liďáku)/Restaurace u  Vypíchlýho 
voka ve Velkém Oseku. „Výročka“ byla dále 
určena pro pozvané vzácné hosty nedílně spoje-
né s fungováním našeho spolku (klubovna, úklid, 
dresy, areál, zápasy atd.) a také pro naše partnery 
(obecní úřad Velký Osek, TJ Sokol Volárna, SK 
Čechie Veltruby, TJ Dynamo Libice nad Cidlinou) 
a sponzory (RAINER velkoobchod, s.r.o. Velký 
Osek a AIS AUTOMOTIVE INTERIOR SYS-
TEMS, s.r.o. Velký Osek).

Po uvítání všech zúčastněných členů a hostů 
předsedou výkonného výboru „FKVVO“ panem 
Romanem Semencem a moderátorem večera 
panem Vítem Melicharem následovaly referáty 
trenérů všech mužstev „FŠVO“ a  „FKVVO“, 
respektive referát pana Martina Košky st. za 
mini přípravku, mladší přípravku, starší přípravku, 
mladší žáky a starší žáky „FŠVO“. Dále následoval 
referát pana Michala Myšky st. za B mužstvo do-
rostu, pana Zdeňka Nováka st. za A mužstvo do-
rostu, opět pana Michala Myšky st. za B mužstvo 

dospělých a opět pana Zdeňka Nováka st. za A 
mužstvo dospělých „FKVVO“. Na konci referátu 
každého mužstva byl vyhlášen nejlepší hráč pod-
zimu 2023 dle vyhodnocení trenérů jednotlivých 
mužstev. Vyhlášen tedy byl za mužstvo mladších 
žáků „FŠVO“ Vojtěch Kupr, za mužstvo starších 
žáků „FŠVO“ Matyáš Panc, za B mužstvo dorostu 
„FKVVO“ byl vyhlášen Matěj Pospíšil, za A muž-
stvo dorostu Pavel Teplý, za B mužstvo dospělých 
„FKVVO“ byl vyhlášen Pavel Mašek (obhájil loň-
skou pozici) a za A mužstvo dospělých „FKVVO“ 
Adam Novák (věkem ještě dorostenec). S kaž-
dým tímto hráčem byl proveden moderátorem 
večera krátký velmi zajímavý a vtipný tematický 
rozhovor.
Dále následoval referát předsedy „FKVVO“ za-
měřen na činnost klubu v letošním roce 2023:
končící rok 2023 na jaře (sezóna 2022/2023) 
přinesl:
11. místo A mužstva dospělých „FKVVO“ v okres-
ním přeboru okresu Kolín.
2. místo B mužstva dospělých „FKVVO“ ve 
4. třídě skupiny A okresu Kolín a následnou na-
bídku postupu do 3. třídy skupiny A okresu Kolín.
13. místo mužstva staršího dorostu „FKVVO“ 
v  krajském přeboru staršího dorostu U19 Stře-
dočeského kraje a následný sestup do 1. A třídy 
skupiny C U19 Středočeského kraje.

12. místo mužstva mladšího dorostu „FKVVO“ 
v krajském přeboru mladšího dorostu U17 Stře-
dočeského kraje a následný sestup do okresního 
přeboru dorostu okresu Kolín.
končící rok 2023 na podzim (sezóna 2023/2024) 
přinesl a výhled na jaro 2024 máme:
8. místo A mužstva dospělých „FKVVO“ v okres-
ním přeboru okresu Kolín s cílem být do 9. místa 
po konci jarní části sezóny 2023/2024.
11. místo B mužstva dospělých „FKVVO“ ve 
3.  třídě skupiny A okresu Kolín s cílem být do 
10. místa po konci jarní části sezóny 2023/2024.
9. místo A mužstva dorostu „FKVVO“ v 1. A třídě 
skupiny C U19 Středočeského kraje s cílem být do 
5. místa po konci jarní části sezóny 2023/2024.
3. místo B mužstva dorostu „FKVVO“ v okres-
ním přeboru dorostu okresu Kolín s cílem být do 
2. místa po konci sezóny 2023/2024.
Netrápí nás nyní ani tak počet aktivních členů, 
těch má nyní „FKVVO“ cca 110, z toho aktivních 
hráčů cca 50, řadíme se tedy bezpochyby mezi 
největší sportovní spolky v naší obci Velký Osek. 
Co nás ale stále trápí a za celý rok 2023 se stav 
nezlepšil je počet členů v  realizačních týmech 
a mezi pořadateli utkání. Uvítali bychom, kdyby 
se k nám připojil někdo na pozici trenér/asistent, 
vedoucí mužstva, pořadatel (od příští sezóny bude 
muset být na každé domácí utkání 6 pořadatelů:  

Vyzývám tímto všechny příznivce a členy fotbalového spolku FK Viktorie Velký Osek o součinnost při angažování nových kolegů 
na funkci hlavního pořadatele, pořadatelů a asistenta rozhodčího (čárového) pro domácí utkání všech mužstev našeho spolku.

Hlavní pořadatel, pořadatel a asistent rozhodčího

Výročka 2023 - Posezónní výroční schůze FK Viktorie Velký Osek, z.s.

FK VIKTORIE 1 hlavní pořadatel + 5 pořadatelů pro krajské 
soutěže), asistent rozhodčího atd.
Sportovní areál „FKVVO“, respektive hlavní fot-
balové hřiště a zadní tréninkové hřiště má nyní náš 
spolek od obce Velký Osek v nájmu na dobu neu-
rčitou. V letošním roce 2023 se nám za pomocí 
brigád našich členů a investic majitele nemovitých 
objektů, tzn. obce Velký Osek povedlo několik akcí: 
brigády za účelem úklidu, sekání trávy, přípravy 
dřeva, dále byl vystavěn nový plot ze 3 stran celého 
areálu včetně nových posuvných vrat, vchodových 
vrátek a především nových míst pro parkování před 
sportovním areálem, vybudován nový rozváděč 
elektriky ke světelné tabuli, pořízen nový rozváděč 
elektriky k osvětlení zadního tréninkového hřiště, a 
mnoho dalšího. V neposlední řadě bylo na hlavním 
fotbalovém hřišti prováděna celoroční údržba od 
společnosti PARKON s.r.o. Velký Osek a Jaroslav 
Exner – Top trávníky EXNER Kostelní Lhota s fi-
nančním plnění obce Velký Osek. Za všechny tyto 
akce patří představitelům obce Velký Osek velké, 
převeliké poděkování.
Zmínit musím i další plochy, které máme jako fot-
balisté možnost využívat především v zimních mě-
sících, a to je hřiště s umělým povrchem a osvět-
lením v MZŠ Velký Osek, vnitřní halu/tělocvičnu 
v MZŠ Velký Osek a halu/tělocvičnu v TJ Sokol 
Velký Osek. Máme to štěstí, že tyto prostory 
můžeme využívat a je více jak jasné, že nám tato 
možnost pomohla ve vynikajících výsledcích našich 
mužstev na jaře letošního roku. Děkujeme před-
stavitelům obce Velký Osek za možnost bezplatně 
využívat tyto prostory.
Do konce roku 2023 bude „FKVVO“ podávat 
ve spolupráci s obcí Velký Osek 3 dotační tituly, 
konkrétně na „rekonstrukci kabin“, Můj klub 2024 
a na „umělku. „FKVVO“ se zaměřil a do budoucna 
se více zaměří na spolupráci s okolními fotbalový-
mi spolky ve výchově hráčů žákovských a doros-
teneckých mužstev v našich fotbalových klubech 
„FŠVO“ a  „FKVVO“ s  tím, že chceme těmto 
fotbalovým spolkům nabídnout profesionálnější 
realizační tým, zázemí a soutěže. Tato spolupráce 
již vzorně funguje se spolkem SK Čechie Veltruby 
a rádi bychom, aby fungovala i s dalšími okolními 
obcemi.
Dále se „FKVVO“ opět zaměřil na spolupráci 
s  potencionálními sponzory, nyní funguje spo-
lupráce s obcí Velký Osek, společnostmi SOM 
Velký Osek, s.r.o. Velký Osek, EŽ a.s. Velký Osek, 
TELSIG-servis, spol. s r.o. Velký Osek, outdoor 
akzent s.r.o. Praha, Eldrath s.r.o., RAINER vel-
koobchod, s.r.o. ad. Zaměřili jsme se na důsledný 
výběr členských příspěvků, letos jsme se poprvé 
dostali na 80 % úspěšnost. Co se týká členského 
příspěvku, na rok 2024 bude stanoven ve výši nad 
1000 Kč (brzy bude upřesněno), a to především 
z důvodu navýšení členských příspěvků od FAČR. 
Členské příspěvky máme dlouhodobě oproti okol-
ním fotbalovým spolkům hrající obdobné soutěže 
a mající totožné zázemí jako naše „FKVVO“ nízké, 
tzn. podhodnocené. Dojde tedy k jejich navýšení 
a současně k zohlednění mužstev dorostů a dospě-
lých a také k zohlednění termínu splatnosti. Dále 
bude nově zavedena možnost finančního ohodno-
cení za účast na brigádách ve sportovním areálu 
„FKVVO“.

Spolupráce byla také spuštěna s obecní policií Vel-
ký Osek na naše domácí zápasy ohledně pořádku, 
především pak dodržování zákazu všech činností 
dle provozního řádu „FKVVO“. Tento provozní řád 
je umístěn ve vitríně na kabinách. Rád bych také 
zmínil naší spolupráci s  dalšími spolky naší obce, 
jako jsou hasiči (čarodějnice a  drakiáda), obecní 
úřad Velký Osek (ohňostroj 1. 1. 2023 a 1. 1. 2024 
na zadním tréninkovém hřišti), TJ Sokol Velký 
Osek (letní kino v 7 - 8 / 2023 na zadním trénin-
kovém hřišti) atd.
Nakonec bych chtěl zmínit propagaci naší „FKV-
VO“ na které se velmi intenzivně pracovalo, 
pracuje, a ještě pracovat bude. Zmínil bych nové 
webové stránky (fkviktorievelkyosek.cz), fungují-
cí WhatsApp všech mužstev „FKVVO“ a Týmuj.
cz všech mužstev „FKVVO“, fungující instagram 
a facebook „FKVVO“, portál na fotografie ze 
zápasů „FKVVO“ na Rajče.cz. Prezentace a tok 
potřebných informací nám funguje myslím velmi 
dobře.
Dále byl přednesen referát našeho vzácného hosta 
z „radnice“ naší obce Velký Osek, konkrétně mís-
tostarostky obce paní Mgr. Veroniky Křičkové.
A nakonec přišlo překvapení, které avizoval před-
seda výkonného výbor „FKVVO“, konkrétně byla 
předvedena a předána za účasti dodavatele pana 
Jakuba Rainera ze společnosti RAINER velko-
obchod, s.r.o. Velký Osek na hráčích A mužstva 
dospělých Adamovi Novákovi a Tomášovi Kalašovi 
nová modrobílá (barva našeho spolku) sada dre-
sů značky JAKO pro naše A mužstvo dospělých. 
Společnost RAINER velkoobchod, s.r.o. Velký 
Osek nám tuto sadu dresů předala jako sponzorský 
dar. Tímto ji velice děkujeme.
Závěrem byla moderátorem nabídnuta všem zú-
častněným hostům letošní „Výročky“ volná dis-
kuze, kdy se mohli všichni zúčastnění zeptat všech 
členů výkonného výboru „FKVVO“ na jakoukoliv 
otázku týkající se fungování „FKVVO“ a jednotli-
vých mužstev.
Pak už probíhala volná zábava v režii našich hráčů 
a funkcionářů až do ranních hodin.
Akce se myslím povedla, alespoň dle sdělení pří-
tomných hostů a pokud bude možnost rádi ji příští 
rok zopakujeme.

Roman Semenec,  
předseda výkonného výboru  

FK Viktorie Velký Osek

Výkonný výbor 
fotbalového 
spolku FK Viktorie 
Velký Osek na 
své schůzi v úterý 
21. listopadu 2023 
otevřel a dlouze 
a široce projednal 
otázku trenéra 

A mužstva vzhledem k jeho opakujícím 
se prohřeškům z mistrovských utkání 
v podzimní části sezóny 2023/2024. 
Výsledkem tohoto jednání bylo jeho 
odvolání z funkce trenéra A mužstva 
k tomuto datu.

Tímto bychom chtěli poděkovat za 
odvedenou práci, která byla jistě velkým 
přínosem nejen pro všechny hráče 
A mužstva a pevně věříme, že na fotbal 
ve Velkém Oseku nezanevře a zachová 
mu přízeň a náklonnost. 

Roman Semenec,  
předseda výkonného výboru  

FK Viktorie Velký Osek

Trenér „A“ mužstva 
dospělých FK Viktorie 
Velký Osek odvolán



 

 

 

 

 
  

 
     

 
Děkujeme těmto uvedeným partnerům a sponzorům za finanční a materiální podporu tohoto utkání 

 

 

 

                 

 

 

FK Viktorie Velký Osek 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Fotbalová škola Velký Osek 
  

Zveme Vás na každoroční silvestrovský fotbálek 
který je rozloučením s fotbalovým 
rokem 2023 pro všechna mužstva 

FK Viktorie Velký Osek, z.s., 
fotbálek zakončíme v klubovně na hřišti 

společným posezením a přípitkem 

neděle 
31. 12. 2023, 10:00 hodin 

tréninkové hřiště 
FK Viktorie Velký Osek, z.s. 

Prokopa Holého 794 
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V sobotu 2. prosince 2023 v 5:00 
hodin nastoupili hráči našeho fot-
balového spolku FK Viktorie Velký 
Osek do luxusního zájezdového auto-
busu našeho dlouholetého přepravce 
firmy PravecBus Poděbrady s  cílem 
Lipsko. Naší výpravy se zúčastnili 
především dorostenci, doplněny hrá-
či z „A“ a „B“ mužstva a také funk-
cionáři naší FK Viktorie Velký Osek. 
Dále se výpravy zúčastnilo také ně-
kolik hráčů z Fotbalové školy Velký 
Osek a také několik účastníků z Po-
děbrad a okolí. 
Počasí našemu jednodennímu zájez-

du zrovna moc nepřálo, protože den 
předtím i  v ten den samotný dosti 
sněžilo, takže silnice byli pokryté sně-
hem. Nicméně toto nás neodradilo 
a všichni jsme si s sebou vzali dobrou 
náladu a nadšení.
S myšlenkou uspořádat pro naše 
skvělé kluky a hráče mi vnukl při na-
šich častých cestách na mistrovské 
zápasy s našimi dorostenci majitel 
přepravní firmy a řidič v jedné osobě 
pan Jan Pravec na podzim letošního 
roku. Chvíli jsem nechal myšlenku 
dozrát a po konci podzimní části sou-
časné sezóny 2023/2024 jsem oslo-
vil pana Ing.  Petra Matouška z  CK 
Matoušek Poděbrady, který se na 
zájezdy za fotbalem specializuje. Pan 
Matoušek již zajistil pro náš fotbalový 
spolek letos v únoru na 1. Fotbalový 
candrbál hlavní cenu, kterou byl zá-
jezd na fotbal, konkrétně na Bayern 
Mnichov.
Pan Matoušek nám také připravil vel-
mi zajímavý před-fotbalový program, 
který se skládal z návštěvy památníku 
Bitvy národu u Lipska a z  návštěvy 
adventních vánočních trhů v Lipsku.

Pak už jsme se přesunuli k novému 
fotbalovému chrámu Red Bull Aréně 
v Lipsku, kde se od 15:30 hodin ode-
hrálo 13. kolo bundesligy mezi do-
mácím týmem RB Lipsko (5. místo) 
a  hostujícím týmem 1. FC Heiden-
heim (12. místo) s konečným výsled-
kem 2:1 pro domácí, po poločase 2:1.
Zážitek byl pro nás všechny obrovský, 
od nasazení hráčů obou mužstev v zá-
pase, přes perfektní přihrávky všech 
hráčů na jeden dotek až po impozant-
ní arénu samotnou s kapacitou 41 122 
diváků a úžasnou atmosférou.
Po skončení zápasu jsme se všichni 
vydali na cestu k domovu s přestáv-
kou na večeři v McDonald’s Siřejo-
vice na D8 a před půlnocí jsme byli 
doma.
Doufám, že všem našim 40-ti účast-
níkům se zájezd na fotbal i fotbal sa-
motný líbil natolik, že bychom si jej 
na jaře 2024 zopakovali, tentokrát na 
stadionu FC Bayern Mnichov.

Roman Semenec, předseda 
výkonného výboru FK Viktorie 

Velký Osek

Autobusový zájezd 2. 12. 2023: RB Lipsko – 1. FC Heidenheim 1846

Mužstvo A Dorostu Mužstvo B Dorostu

Mužstvo A Dospělých Mužstvo B Dospělých

Celkové výsledky mužstev FK Viktorie Velký Osek v podzimní části sezóny 2023/2024
mužstvo A dospělých hrající okresní přebor okresu Kolín (2023 A1A) mužstvo B dospělých hrající 3. třídu skupinu A okresu Kolín (2023 A2A)

mužstvo A dorostu hrající 1.A třídu dorostu U19 skupinu C (2023 C2C) mužstvo B dorostu hrající okresní přebor dorostu U19 okresu Kolín (2023 C1A)

Klub Z V R P Skóre Body

1. SK Český Brod B 13 11 0 2 56:11 34

2. Sokol Zásmuky 13 11 0 2 60:15 33

3. FC Tuchoraz 13 10 0 3 36:17 28

4. FK Libodřice 13 9 0 4 48:31 27

5. TJ Nučice 13 7 0 6 30:26 22

6. Slavoj Ratboř 13 7 0 6 31:22 21

7. Štítarský SK 13 7 0 6 44:36 21

8. FK Viktorie Velký Osek 13 6 0 7 31:42 15

9. Sokol Nová Ves I 13 4 0 9 22:35 14

10. SK Krakovany 13 5 0 8 18:40 14

11. TJ Kouřim 13 4 0 9 33:38 13

12. TJ Polepy 13 4 0 9 22:37 13

13. FK Červené Pečky 13 4 0 9 20:38 12

14. Sokol Cerhenice 13 2 0 11 23:86 6

Klub Z V R P Skóre Body

1. FK Týnec nad Labem 13 11 0 2 42:12 35

2. Sokol Sendražice 13 10 0 3 45:19 29

3. TJ Tři Dvory 13 8 0 5 48:27 24

4. TJ Nebovidy 13 8 0 5 32:19 23

5. Čechie Veltruby 13 7 0 6 37:26 23

6. SK Bečváry 13 8 0 5 32:36 23

7. Sokol Jestřabí Lhota B 13 7 0 6 31:22 22

8. Sokol Veletov 12 6 0 6 29:18 20

9. SK Konárovice 13 6 0 7 28:22 18

10. Sokol Starý Kolín 13 6 0 7 24:30 18

11. FK Viktorie Velký Osek B 13 4 0 9 29:42 11

12. SK Krakovany B 13 4 0 9 20:60 10

13. SK Žiželice 13 3 0 10 16:42 9

14. Štítarský SK B 12 2 0 10 10:48 5

Klub Z V R P Skóre Body

1. Čechie Tuklaty 13 11 0 2 57:26 31

2. Sokol Bělušice - Týnec n. L. 13 10 0 3 66:29 30

3. Viktorie Velký Osek B 13 8 0 5 47:20 25

4. TJ Kouřim 13 8 0 5 32:24 24

5. Slavia Louňovice 13 7 0 6 35:25 21

6. FC Velim B 13 6 0 7 33:34 19

7. SK Bečváry - Ratboř 13 6 0 7 30:46 18

8. Štítarský SK 13 4 0 9 26:50 13

9. Sokol Dobré Pole 13 4 0 9 13:33 11

10. TJ Tři Dvory - Konárovice 13 1 0 12 17:69 3

Klub Z V R P Skóre Body

1. SK Český Brod 13 13 0 0 78:14 39

2. FC VELIM 13 9 3 1 66:14 30

3. Sparta Kutná Hora 13 10 0 3 60:18 30

4. AFK Pečky 13 8 2 3 56:34 26

5. FK Litol, mládež 13 6 3 4 44:29 21

6. Radošovice + Pacov 13 5 5 3 40:24 20

7. SK UNION Čelákovice 13 5 4 4 36:30 19

8. Ostrá + Lysá 13 6 1 6 45:43 19

9. FK Viktorie Velký Osek 13 5 1 7 30:40 16

10. Viktoria Radim 13 4 2 7 23:50 14

11. Zruč + Ledeč 13 2 3 8 20:36 9

12. TJ Sokol Družba Suchdol 13 2 2 9 26:69 8

13. TJ Sokol Jestřabí Lhota 13 2 1 10 20:60 7

14. SK Krakovany 13 0 1 12 14:97 1



O S E Č A N   Z P R A V O D A J  O B C E  V E L K Ý  O S E K O S E Č A N   Z P R A V O D A J  O B C E  V E L K Ý  O S E K 3130

Zdravím všechny příznivce sportovní-
ho rybolovu.
Je to opět tady. Dne 24. září proběhlo 
na Máčidle naše velké finále v dět-
ském rybářském klání. Poslední závod 
letošního Trojzubce, O pohár staros-
ty VO, proběhl za tradičně pěkného 
počasí. Navíc jsme tentokrát měli už 
i malý problém, a to umístit na Má-
čidlo tolik zájemců o naše závody :-D 
Celkem se sešlo rovných 40 dětí. 
Nejmladšímu závodníkovi bylo 6 let. 
A ano opravdu uměl rybařit.
Celkem bylo uloveno 9 kaprů, největ-
šího, 75 cm, zdolala Navrátilová Ella. 
Dále 7 jeseterů, největšího, 82  cm, 
ulovil Herlík David. Jinak se samozřej-
mě nachytalo velké množství cejnků, 
karasů, sumečků a perlínů.
1. místo Kovář Antonín - 404 cm 
2. místo Vlach Zdeněk - 376 cm 
3. místo Herlík David - 330 cm
Celkovým vítězem Trojzubce se ale 
tentokrát stala slečna Navrátilová 
Ella s konečným počtem 1428 bodů. 
Druhý byl Tůma Štěpán s 930 body 
a třetí Adamovič Andreas s 496 body.
Vítězům blahopřejeme a děkujeme 
všem za parádní účast.
Dále děkujeme všem, kteří nám ve 
svém volném čase pomáhají s přípra-
vou všech závodů. A velký dík hlavně 
našim sponzorům obci Velký Osek, 
Policii ČR Nymburk, Nymburské-
mu pivovaru, MO ČRS Velký Osek 
a spolku ZO ČSOP Hastrman.
PETRŮV ZDAR!

Za ZO ČSOP Hastrman  
a MO ČRS VO Jarmila Dařílková

Velkoosecký 
trojzubec – 
Finále

RYBÁŘI

V sobotu 7. 10. 2023 se za hezkého 
počasí běžel již devátý ročník Eleven 
velkoosecká podzimní 12. Na startu 
bylo bezmála dvě stě běžců na tra-
tích 2,6 a 12 kilometrů. Součástí zá-
vodu byl charitativní běh pro Českou 
asociaci paraplegiků. Sbírkou, darem 
a prodejem se podařilo na tuto orga-
nizaci vybrat dvacet pět tisíc korun. 
Tyto peníze pomohou postiženým 
s poraněním míchy. Nejprve se běžel 
závod na dva kilometry dětí od 6 do 
17 let, následně po vyhlášení výsled-
ků proběhl charitativní běh a závod 
vozíčkářů. Pak už následovaly hlavní 
závody na šest a dvanáct kilometrů, 
které startovaly odpoledne ve 12:30 
respektive 12:45 hodin.
Podzim vše nádherně vymaloval do 
barevných kulis a tak se nádherně 
běželo. 
Velké poděkování patří všem partne-
rům akce, a také dobrovolníkům při 
organizaci, a že jich letos bylo potře-
ba okolo čtyřicítky. A jak všechno 
dopadlo? Výsledky najdete na www.
rypsport.cz. Opět výrazně pomoh-
la obec, bez které by závod nebylo 
možné uskutečnit.
Děkujeme a budeme se těšit zase za 
rok v říjnu.

Petr Rypka

BĚŽECKÝ ZÁVOD ELEVEN VELKOOSECKÁ PODZIMNÍ 12
SPORT

Inzerce
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Velkoosecký KRTEK

Osecká NADĚJE o.p.s.

Ahoj přátelé, 
kamarádi, dobrý den 
vážení spoluobčané,
rok se nám nachýlil ke konci 
a to je čas na bilancování. Ne-
bojte se, budu stručný, sám 
nemám sáhodlouhé články na 
toto téma rád. 
Na podzim loňského roku jsem 
byl ještě většinou zalezlý v noře 
a u piva koukal na fotbal. Jedi-
ný můj kamarád byl krtek od 
sousedů. S  podzimními volbami 
se ale všechno změnilo. Dnes 
mám plný diář, v politice a kul-
tuře se nezastavím. V  prosinci 
uspořádám již dvanáctou letošní 
kulturní akci. Na facebooku již 
pomalu vyhlížím přítele s  pořa-
dovým číslem 300. 
První adventní neděli jsem se 

účastnil rozsvícení vánočního 
stromu. Na  sále jsem nejdřív 
vařil presso a čaj pro ty, kteří si 
přišli poslechnout dechový or-
chestr. Pak nastala ta náročnější 
část. Poprvé jsem se účastnil 
vánočních trhů s  rozsvěcením 
stromu. Stánek jsem měl spo-
lečný s  Oseckou Nadějí, se 
kterou jsem vše společně dlou-
ho předem připravoval. Akce to 
byla na mě velká, starostí hodně, 
ale myslím, že se všechno vyda-
řilo. Návštěvníky jsme napojili 
svařákem a punčem, nakrmili 
sladkým i slaným a snad všichni 
odcházeli spokojeni. Rád bych 
speciálně poděkoval paní Sixtové 
za její velkou pomoc, bez ní bych 
to všechno, co jsem měl na sta-
rosti, nezvládl. Na pohádku na 
sál už jsem nešel, byl jsem rád, 

že jsem všechno uklidil a zmizel 
domů. No a mezi námi – trošku 
jsem se i bál, aby mě neodnesl 
čert, zaslechl jsem, že bych si to 
zasloužil.
Teď mě ještě čeká zájezd na Ivo 
Šmoldase a poslední letošní 
nákup v Polsku. Pak se zazimu-
ji u chlebíčků a sušených žížal 
a  budu zaslouženě odpočívat. 
Ale nebojte se, 1. ledna zase 
vylezu a budu rozdávat radost, 
ale i rýpat a zlobit, já už to jinak 
neumím.
Všem vám děkuji za obrovskou 
podporu, přeji vám krásné svát-
ky a jen to jediné – hodně zdraví. 
To ostatní pak příjde samo. 
V  novém roce 2024 se na vás 
s Týnou a Gábinou moc těšíme.

Váš krtek

První říjnový víkend jsme pořádali 
naši tradiční podzimní burzu věcí 
a rostlin.
Zájem o prodej i nákup byl jako vždy 
veliký. K prodeji bylo mnoho krás-
ných rostlin, které vám zdobí vaše 
zahrádky a domovy, doplněné rostli-
nami z PARKONU s.r.o. Děkujeme 
všem, kteří nám darovali rostlinky 
k prodeji.
K prodeji bylo hodně oblečení, hra-
ček, kabelek, bot, knih a  různých 
jiných věcí.
Děkujeme obecnímu úřadu, 
p. Kouckému a všem, kteří se podí-
leli na přípravě a průběhu burzy.
Těšíme se na vás opět na jarní bur-
ze, která by se měla konat v dubnu 
2024.
Za Oseckou NADĚJI o.p.s. pře-
ji krásné prožití vánočních svátků 
a šťastný nový rok 2024.

Lenka Pařízková

OSEČAN – PERIODICKÝ TISK 
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1 | PEPSI COLA 0,33l plech    25,-

2 | MIRINDA 0,33l plech     25,-

3 | 7UP 0,33l plech     25,-

4 | VODA 0,5l jemně perlivá    20,-

5 | VODA 0,5l neperlivá     20,-

6 | PIVO (DLE NABÍDKY) 0,5l plech   35,- 

7 | DŽUS (DLE NABÍDKY)                         20,-

8 | VÍNO BÍLÉ | ČERVENÉ (DLE NABÍDKY) 0,7l               150,-

 

VELKÝ OSEK          ZDARMA

VELTRUBY           20,-

KÁNÍN            40,-

LIBICE NAD CIDLINOU          40,-

HRADIŠTKO           50,-

OPOLANY      50,-

ODŘEPSY      50,-

VOLÁRNA           50,-

OVČÁRY      50,-

SÁNY       60,-

JESTŘABÍ LHOTA     50,-

SENDRAŽICE      50,-

KOLÍN       60,-

NĚMČICE      60,-

Ostatní lokace dle dohody

NÁPOJE

CENÍK ROZVOZU

PŘI OBJEDNÁVCE NAD 1000,- KČ 
DOVOZ ZDARMA

UBYTOVÁNÍ 

Nabízíme Vám ubytování na okraji obce Velký Osek.
Náš objekt má možnost ubytovat až 17 osob.
Obec Velký Osek se nachází 8km od města Kolín ve 
Středočeském kraji.
Ubytování je hned vedle cyklotrasy která poskytuje 
možnost návštěvy mnoha památek a zajímavostí v okolí.

PIZZA CON TE

P
o

d
ě

b
ra

d
y

K
o

lí
nPizza

Kostel

tel.: 775 675 765 | 775 675 766

adresa: Revoluční 467, Velký Osek
e-mail: ubytovanivosek@seznam.cz

www.ubytovani-velky-osek.cz Provozní doba:
pondělí: ZAVŘENO

úterý - sobota: 10:00 - 22:00
neděle: 11:00 - 22:00

Revoluční 467, Velký Osek

PPIIZZZZAA  CCOONN  TTEE

PPIIZZZZAA  ||  KKEEBBAABB  ||  BBUURRGGEERR  ||  SSTTRRIIPPSS

ROZVOZ: 

660066  888888  220088

Poslední objednávka do 21:30

www.pizzaconte.cz

Inzerce

www.KNIHOVNAVELKYOSEK.cz
Dětské

Hry

PEDIKÚRA
mokrá a suchá

Jana Velechovská
9.května 121
281 51 Velký Osek
IČ: 87057336

tel.: 732 475 516 

Inzerce

CHYSTANÉ AKCE VELKOOSECKÉHO KRTKA V NOVÉM ROCE:
29. 1. 2024 Kafe u Osmanyho (Laffita) - Mladá Boleslav 
3. 3. 2024 Muzikál Freddie (Queen) Divadlo R. Brzobohatého, Praha 
11. 3. 2024 Činohra Hraběnka (E.Balzerová) Divadlo Palace, Praha
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Modeláž nehtů / Manikúra 
Kosmetika 
Přístrojová kosmetika 
Epilace 
Úprava řas a obočí  
Umělé řasy (1:1) 
Svatební líčení 
Kadeřnické služby 

Okružní 234 – Libice nad Cidlinou                 
Tel: 724 313 859 

E-mail: info@nehty-kosmetika.cz 
www.nehty-kosmetika.cz 

Program libického divadla  
na leden až duben 2024

MAS Mezilesí

LEDEN
SOBOTA 13. 1. od 15.00  
„Popelka: Bylo nebylo? 
Tomáš Čivrný 
DS Vojan Libice n. C. 
Rodinné představení, ve kterém 
si na své přijde nejen dětský 
divák, ale i jeho dospělý doprovod. 
Výtvarnou a hereckou stylizací je 
přenesen na jeviště aktualizovaný 
pohled na známý příběh.

SOBOTA 13. 1. OD 19.000 
„1+1=3“  
Ray Cooney
DS „3 na 3“ Nová Paka
Bláznivá komedie o taxikáři, který 
má dvě manželky a vede tak 
dvojí život. Stačí jedna nehoda, 
nedodržení smluveného času 
a rozjíždí se kolotoč výmluv a lží.  
Jak z toho ven?

ÚNOR
SOBOTA 10. 2. od 18.00 
„Lucerna“
Alois Jirásek 
DS Jiráskova divadla Hronov
Divadelní hra z roku 1905 je 
vůbec nejhranější původní českou 
hrou všech dob. Odehrává 
se v historickém období před 
zrušením nevolnictví. Kouzelná 
hra o dobru a zlu, o radostných 
slavnostech lidí a o jednom 
tajemném lese.

BŘEZEN
SOBOTA 23. 3. od 15.00 
„Sněhová královna“
Hans Ch. Andersen 
1. neratovická divadelní společnost
Sněhová královna je nesmrtelný 
příběh o přátelství, odhodlání, lásce 
a statečnosti. Vydej se s Gerdou 

na sever zachránit jejího kamaráda 
Kaje, kterého zakleje a odveze do 
svého zámku zlá královna.

SOBOTA 23. 3. od 19.00 
„Kvartet“
Ronald Harwood
DS Havlíček Neratovice 
Hluboce lidský a humorný příběh 
o stárnutí a síle přátelství.

DUBEN
SOBOTA 13. 4. od 15.00 
„Edudant a Francimor“
Karel Poláček 
SUD Suchdol n. Lužnicí 
Dobrodružná pohádka napsaná podle 
stejnojmenné knihy Karla Poláčka 
Vás zavede na nebezpečnou výpravu 
za záchranou ztraceného dítka.

SOBOTA 13. 4. od 19.00 
„Sherlock Holmes – Zrození zla“
Lenka a Vít Chaloupkovi 
SUD Suchdol n. Lužnicí 
Přijďte se podívat, jak slavný 
detektiv se svým nerozlučným 
přítelem očistí anglický venkov 
od zločinných záměrů jednoho 
z nejrafinovanějších padouchů. 
Komediální představení, jehož 
součástí je stínové divadlo 
a doprovází jej živá hudba.

MÍSTA V SÁLE 
KD LIBICE NAD 
CIDLINOU LZE 
REZERVOVAT:
1/ telefonicky u Tomáše Čivrného 
+420 605 386 790 
2/ zasláním požadavku na e-mail 
dsvojan@gmail.com

Michaela Jílková

PRODEJ MEDU

přímo od včelaře

Díky letošní obrovské pracovitosti našich
včeliček máme dosud spoustu skvělého medu.

SKLENICE - 1 KG
180,-

Jakub Mokráček
Přemyslova 56

Velký Osek
724 180 579

Inzerce

MAS Mezilesí pomáhá (nejen) pod-
nikatelům v našem regionu
Malé a střední podniky mohou získat 
skrze Místní akční skupinu finanční 
prostředky na digitalizaci, automati-
zaci a robotizaci v podnikání z Ope-
račního programu Technologie a ap-
likace pro konkurenceschopnost. 
Nová příležitost podpory podnikání 
zahrnuje investice do digitální infra-
struktury, inovativních technologií, 
robotizace a automatizace. Dále jsou 
podporovány projekty orientované 
na online prvky, cloud, web, komu-
nikační infrastrukturu, identifikační 
prvky a výpočetní techniku. Účelem 
je, aby malé a střední firmy mohly 
zvýšit svou technologickou úroveň 
a díky digitalizaci a automatizaci své 
výroby být konkurenceschopnější.
O 50 % dotaci na podporu svých 
projektů mohou žádat malé a střední 
podniky působící na území MAS 

Mezilesí (mapu působnosti MAS 
najdete na www.masmezilesi.cz) 
Kontaktujte nás a my vám rádi 
pomůžeme se v této oblasti 
zorientovat. Kontaktní osobou 
je Bc. Aneta Knytlová, e-mail: 
masmezilesi@masmezilesi.cz.
Místní akční skupina Mezilesí 
(zkráceně MAS nebo také „MASka“) 
byla založena v roce 2005 jako 
spolek a jejími členy jsou fyzické 
osoby, obce, podnikatelé a další 
organizace z okolí měst Poděbrady 
a Městec Králové. V Místní akční 
skupině Mezilesí (dále jen MAS) se 
potkávají aktivní občané, podnikatelé 
a zástupci veřejného i neziskového 
sektoru s cílem rozvíjet region 
a  pomáhat zlepšovat život místních 
obyvatel. V současné době je členem 
29  obcí regionu. Hlavními pilíři 
činností MAS jsou sociální témata, 
vzdělávání, energetika a podnikání.



Inzerce

BUDOUCNOST SE 
STALA REALITOU

Konkrétní nabídka rychlostí a tarifů je vždy závislá na dostupnosti dané technologie
v lokalitě. Pro více informací nás kontaktujte kdykoli na infolince 606 606 035.

NABÍDKA INTERNETU

245 Kč
tarify již od

+420 606 606 035 | obchod@tlapnet.cz | www.tlapnet.cz

Při poptávce zadejte kód AKCE2023
a máte od nás 3 měsíce ZDARMA!

BEZDRÁT

KABEL

OPTIKA

až 310 Mb/s

až 400 Mb/s

až 2000 Mb/s

245 Kčtarify již od 

245 Kč
tarify již od 
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